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100 jaar Trekvogels

“Jarenlang heb ik gedroomd in de kleuren ‘groen en zwart’. De kleuren van mijn geliefde club Trek-
vogels. Na mijn studententijd was ik onder andere rechtsback bij Trekvogels. Een glansrijke carrière in 
het voetbal zat er nooit echt in, maar het waren wel erg leuke jaren.

Nu geniet ik vanaf de bank in mijn woonkamer van een goed partijtje Duits en Engels voetbal op tv. 
En van NEC. Want voetballen blijft mijn sport. Natuurlijk volg ik ook nog steeds de bewegingen van 
de Trekvogels. Ik draag de voetballers van Trekvogels een warm hart toe.

In 100 jaar is er veel veranderd in de samenleving. En dat geldt ook voor het voetbal. De basis is ech-
ter in wezen hetzelfde gebleven. Voetbal is en blijft een teamsport waar het aankomt op lichamelijke 
inzet, individuele vaardigheden, samenspel met oog voor de verschillende rollen van de spelers en 
natuurlijk het spelplezier. Voetbal is echter meer dan dat. Voetbal is ook samenspel en inzet buiten 
het veld. Dat vraagt om overleg, om luisteren naar elkaar en het hanteren van duidelijke regels. Veel 
vrijwilligers zorgen er voor dat de bal kan rollen. Een voetbalvereniging is met andere woorden de 
samenleving in het klein. Trekvogels is het voorbeeld van een vereniging waar veel mensen al 100 jaar 
lang met elkaar samenwerken en zorgen dat jong en oud voetbalplezier hebben. 

Voetbalvereniging Trekvogels is nu één van de grootste voetbalclubs van Nijmegen. Met ruim 1000 
leden, een groeiende jeugdafdeling en maar liefst 5 damesteams. Trekvogels dé club van Nijmegen-
-Oost en daarbuiten.

Ik ben dan ook meer dan vereerd om het voorwoord in dit prachtige jubileumboek te mogen schrij-
ven. Trekvogels … op naar de volgende 100 jaar!”

Hubert Bruls
Burgemeester van Nijmegen

2019, Tijl Schraven voor Trekvogels  
in aktie tegen Havo
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Beste leden, vrijwilligers, sponsoren en overige vrienden van v.v. Trekvogels, 

Voetbalvereniging Trekvogels bestaat 100 jaar en daar zijn wij trots op. 

Voor u ligt een prachtig boek dat de geschiedenis van maar liefst 100 jaar voetbal bij voetbalvereniging 
Trekvogels beschrijft. Een boek vol herinneringen, persoonlijke verhalen, vriendschappen, anekdotes 
en mooie foto’s.

Een eeuw aan geschiedenis, wat een tijd hebben wij al achter ons liggen. Onze Trekvogels-familie 
heeft in de voorbije 100 jaar de nodige groei doorstaan. Van 11 stoere knapen in 1922 naar 1.200 leden 
in 2022. Met plezier en gelijkheid voorop voetballen 66 teams binnen onze club; 29 senioren- en 37 
juniorenteams. Naast de ruime vertegenwoordiging vanuit de jeugd, waarmee ons voortbestaan is 
geborgd, heeft het meiden- en vrouwenvoetbal met respectievelijk 5 en 8 teams de nodige groei door-
gemaakt. Ook talenten hebben wij voortgebracht. Sommige van hen, zoals onze naam al doet vermoe-
den, vliegen uit en andere blijven op het nest.

Voetbalvereniging Trekvogels is echter meer dan voetbal alleen. Wij zijn en blijven een maatschap-
pelijk betrokken vereniging waarbij aan kernwaarden zoals gelijkheid, respect, integratie, sport en 
bewegen en gezelligheid veel waarde wordt gehecht. Dit allemaal onder het motto “met elkaar en 
voor elkaar”.

Wij willen iedereen bedanken die v.v. Trekvogels heeft gemaakt tot wat ze nu is, een vereniging om 
enorm trots op te zijn. Een bijzonder woord van dank aan de auteurs van dit prachtige jubileumboek 
en de organisatoren van alle feestelijkheden die voor dit jaar op de evenementenkalender staan. Laten 
we ons ook onze vrienden gedenken, die niet meer in ons midden zijn en veel hebben bijgedragen aan 
onze vereniging. 

Wij wensen jullie allemaal veel leesplezier en een mooi jubileumjaar. 

Namens het bestuur van v.v. Trekvogels, 

Anthony Coenen
Jo de Haan
Joost Gerrits 
Rebecca van Kolck

Voor u ligt het jubileumboek van Trekvogels ter ere van het 100-jarig bestaan van de vereniging. Een 
gedenkwaardig moment. 

Een moment ook om een beeld van de eeuweling te schetsen zoals dat eerder ook in boekvorm bij het 
40-, 60- en 75-jarig jubileum gedaan is. 
We hebben dit bij deze gelegenheid gedaan door aan te sluiten bij de eerdere geschiedschrijving en 
deze aan te vullen met de recente 25 jaren. Daarnaast door verschillende archieven te raadplegen, 
door gesprekken te voeren met allerlei vertegenwoordigers van de grote familie die Trekvogels is, 
door gehoor te geven aan wat iedereen die we gesproken hebben aangeeft: we voelen ons thuis bij 
deze club. 

Honderd jaar Trekvogels in vogelvlucht, met foto’s en verhalen uit de oude doos. 
Op vele plekken komt het eerste herenteam in beeld, nog altijd het boegbeeld van onze vereniging. 
We hebben ook recht gedaan aan de vele anderen die Trekvogels vormen: de jeugd-Vogels, de mei-
den en de vrouwen die het voetbal kleur geven, de spelers die puur voor hun plezier en de ontmoe-
ting met elkaar op de velden rondrennen, en de vele onmisbare vrijwilligers. Zij verdienen het.
Hopelijk inspireert dit jubileumboek je om eigen anekdotes waar je zelf warme herinneringen aan 
hebt beleefd weer opnieuw op te halen en door te vertellen. Wellicht herken je je zoon of dochter van 
lang geleden, herken je je vader, moeder, oom, tante, teamgenoot, buurman of buurvrouw. 

Natuurlijk danken we al degenen die aan dit boek hebben meegewerkt. Het voert te ver om iedereen 
bij naam te noemen. Zonder degenen die we geïnterviewd hebben en zij die hun uitgebreide archief 
ter beschikking hebben gesteld zou het verhaal zijn glans verliezen.

We hebben niet geprobeerd volledig te zijn, niet iedereen is gesproken, lang niet alles is verteld. Wij 
excuseren ons bij voorbaat voor datgene wat niet geschreven is. Excuus ook mochten zaken iets bezij-
den de waarheid blijken of dat we een loopje hebben genomen met de geschiedenis: de herinnering 
maakt het gelukkig vooral mooier. Veel lees- en kijkplezier! 

april 2022,

Jan Wijnia
Henny Lensen
Sjors Willems 
Piet Geerts

Redactioneel
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1923, leden van de voetbalvereniging Trekvogels voor café Hengstdal aan de Berg en Dalseweg. 
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1. Door de jaren heen
We schetsen chronologisch met zevenmijlslaarzen de 
ontwikkelingen van de honderdjarige vereniging. Als 
toetje komen verschillende trainers van het eerste van 
de club aan het woord. 

De eerste jaren (1922-1940)

Op 8 april 1922 besluiten enige jongelui een voet-
balvereniging op te richten. Zij zijn in “vergadering 
bijeen” onder de beukenboom op de hoek van de 
Postweg en de Broerdijk. Het eerste bestuur bestaat uit 
de heren B. Cornelissen (voorzitter) en J. van Megen 
(secretaris/penningmeester). De boreling wordt “Trek-
vogels” genoemd en groen-zwart worden de kleuren. 
Eendrachtig en met eigen mankracht wordt een stuk 
grond gelegen aan de Postweg-Sleedoornstraat van 

akker tot “voetbalveld” omgetoverd. Trekvogels speel-
de in de beginjaren onder auspiciën van de N.V.B. en 
vanaf 1928 onder de vlag van de  KNVB in het district 
Nijmegen, op zondag. 

1924, Trekvogels 
bestaat 2 jaar.

1922, voetbalelftal 
van Trekvogels in 
het oprichtingsjaar. 

1972, John Jochems in aktie bij de beslissingswedstrijd om kampioen-
schap gespeeld in Leuth tussen Trekvogels en Noviomagum.

1. Door de jaren heen
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In 1928 verhuist Trekvogels naar het Hengstdal 
(tussen Berg en Dalseweg en Hengstdalseweg). Het 
Hengstdal blijkt een goed nest voor de Trekvogels. 
Het veld is beter bekend als de Hangmat. De jonge 
club is een geduchte tegenstander in Nijmegen en ver-
re omgeving. In 1928 wordt het eerste elftal kampioen 
van de afdeling Nijmegen. Promotie naar de regionale 
afdeling van de KNVB volgt. Trekvogels speelt derde 
klasse tot aan mei 1940. 

Rond de oorlogsjaren (1940 -1950)

In mei 1940 gaat Trekvogels een fusie aan met een an-
dere voetbalvereniging, “Oost Nijmegen”. Er is een te-
kort aan spelers bij beide verenigingen als gevolg van 
de mobilisatie en de oorlog. Onder de naam “TONC” 

(Trekvogels Oost Nijmegen Combinatie) wordt 
verder gevoetbald. De kleuren groen-zwart worden 
voor even vervangen door rood-wit. In de oorlog zijn 
diverse voetballers tewerkgesteld in Duitsland. Met de 
grootste moeite wordt de vereniging in leven gehou-
den. Na de oorlog (1946) wordt besloten om weer  te 
gaan voetballen onder de naam “Trekvogels”. De 
club telt dan 130 leden en donateurs. De oude kleuren 

-zwart en groen- komen wel weer terug maar omdat 
na de oorlog alles schaars is en sportkleding niet te 
vinden, speelt Trekvogels tijdelijk in een wit shirt en 
een zwarte broek. 

In 1947 bestaat de club 25 jaar. Tijdens het feest is 
alcohol dan nog niet verkrijgbaar en voor sommigen 
zal het wel altijd een raadsel blijven waar de uitsteken-
de stemming destijds aan te danken was. Trekvogels 
bestaat dan uit 3 senioren elftallen en 2 jeugdteams. 
Naast voetbal deden de Vogels in 1948 ook aan honk-
bal. Na een jaar spelen op Heijendaal gaat Trekvogels 
in 1950 weer opnieuw voetballen in Nijmegen-Oost.
De voormalige “Biezenput”, het gebied waar de 
Kwakkenberg deel van uitmaakt, is door het oor-
logsgeweld totaal vernield. Het terrein wordt herin-
gedeeld, en omgevormd tot voetbalvelden. Op deze  
locatie wordt nu nog steeds gevoetbald door Trekvo-
gels.

De jaren vijftig en zestig 
 
Het zesde lustrum in 1952 wordt sportief gevierd met 
een gekostumeerde voetbalwedstrijd, een wedstrijd 
van veteranen en een jubileumwedstrijd tegen S.V. 
Nijmegen. Er wordt dan al gestart met een fonds voor 
het 40-jarig bestaan in 1962. De contributie wordt 
daartoe met twee cent verhoogd. Na ruim 20 jaar 
afdeling KNVB degradeert Trekvogels opnieuw naar 
de afdeling Nijmegen. Met enige moeite blijft het team 
vervolgens in de eerste klasse van de afdeling Nijme-
gen. Na promotiewedstrijden tegen Brakkenstein en 
Opheusden komt Trekvogels in 1955 weer terug  in de 
regionale afdeling van de KNVB. Het seizoen 1958/59 
vormt een dieptepunt voor Trekvogels. Het eerste elf-
tal bezet de voorlaatste plaats. Het tweede elftal degra-
deert en het derde elftal moet -wegens veelvuldig niet 
opkomen- worden teruggetrokken uit de competitie. 
Wel wordt in 1959 contact gelegd met de SV Hillmicke 
uit het Duitse Sauerland. 
Voor veel leden is het bezoek van Hillmicke aan Nij-

1931, Trekvogels 1 is 
kampioen van de 
4e klasse C op het 
veld “De Hangmat”.
Op de achtergrond 
huizen op de Berg en 
Dalseweg.

1952, eerste elftal op 
Kwakkenberg.

1934, promotiewed-
strijd tegen W.V.C. 
voor een plaats in de 
tweede klasse. Let op 
de vele toeschouwers 
die deze wedstrijd 
bijwoonden.

1947, schaarste na 
de oorlog: spelen in 
witte t-shirts.

1. Door de jaren heen
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megen en het tegenbezoek in Sauerland iets om niet 
snel te vergeten. Het heeft geleid tot diverse vriend-
schapsbanden, die tot op heden voortduren. 

Op 13 maart 1961 wordt de vereniging koninklijk 
goedgekeurd! De contributie voor de werkende leden 
bedraagt dan inmiddels 1,75 gulden. Ook krijgt Trek-
vogels een heus clubhuis.
De opening vindt plaats op 11 oktober 1963 door wet-
houder Peters. De club bestaat dan meer dan veertig 
jaar. De jaren zestig verlopen verder relatief rustig. In 
sportief opzicht neemt het eerste team zonder opzien 
te baren deel aan de competitie, de groei van de club 
stabiliseert.

1959, met twee 
bussen een weekend 
naar SV Hillmicke in 
het Sauerland.

1973, verbouwing 
clubhuis.

De jaren zeventig en tachtig

In 1972 neemt Barend Welling na 22 jaar afscheid als 
voorzitter van Trekvogels. Hij wordt benoemd tot ere-
voorzitter en wordt koninklijk onderscheiden. Boven-
dien ontvangt hij de gouden speld van de KNVB. In 
datzelfde jaar promoveert Trekvogels naar de hoofd-
klasse afdeling Nijmegen. 
Na het behalen van het kampioenschap in de hoofd-
klasse volgt in 1978 promotie. Er trekt een indrukwek-
kende stoet door Nijmegen-Oost, met veel blijdschap 
in alle Trekvogels-gelederen. 
Trekvogels gaat ook zaalvoetballen (1976). Eerst onder 
de naam HEMA, daarna met steeds meer teams onder 

de naam Trekvogels. Het eerste kampioenschap in de 
zaal volgt in 1981. 
Tegelijk met de emancipatie van de vrouw komt het 
vrouwenvoetbal op, met in seizoen 1980/81 de start 
hiervan in competitieverband. Binnen Trekvogels star-
ten twee meisjeselftallen. In 1984 ontvangt Trekvogels 
de eerste vrouwelijke scheidsrechter.  

Meer dan voetbal
Trekvogels is meer dan voetbal alleen. Carnaval wordt 
in 1970 voor het eerst georganiseerd door de eigen 
carnavalsvereniging: de Narrenvogels. In 1979 wordt 
het dweilorkest “De Kwakbergband” opgericht, tot op 
de dag van vandaag actief. Met overigens “De Ruk-

1988, Trekvogels - 
DVE.
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mussen” als oorspronkelijke naam. Daarnaast zijn er 
“De Vrolijke Nootjes”, de vrouwelijke variant van het 
dweilorkest.
Begin jaren tachtig bezet Leo Mulders de voorzitters-
stoel, die hij overneemt van Ben Jeuken. Zoals altijd 
speelt de krappe begroting elk jaar een grote rol. Om 
de kas te spekken gaat de club snert verkopen voor de 
enorme somma van 3 gulden per liter. 

Voetbal is geen politiek
Terug naar het voetbal. Trekvogels degradeert uit de 
vierde klasse en komt het jaar daarop uit in de hoofd-
klasse afdeling Nijmegen (1983-1984). Uiteindelijk 
volgt dan opnieuw degradatie, ditmaal uit de hoofd-
klasse naar de eerste klasse afd. Nijmegen. Opmerke-
lijk hierbij is het aantal verliespunten, opgelegd omdat 
veel leden meedoen aan een landelijke demonstratie 
tegen kernraketten. Tot de jaren negentig draait 
Trekvogels bovenin mee in de eerste klasse, waarbij 
promotie naar de hoofdklasse in 1985 in een beslis-
singswedstrijd wordt misgelopen. Het belang van 
sporten-in-verenigingsverband wordt door de samen-
leving toenemend op waarde geschat: de gemeente 
begint met ondersteuning en begeleiding van sport-
clubs op vrijwillige basis. In deze periode promoveert 
het eerste vrouwenteam naar de1ste klasse. 

1981, polonaise met 
de “Narrenvogels”. 

1983, zaalvoetbal-
team Trekvogels.

1. Door de jaren heen

De jaren negentig

In 1990 speelt Trekvogels bovenin mee om het kampi-
oenschap van de eerste klasse, en eindigt uiteindelijk 
op de tweede plaats. Na een langslepende promotie-
regeling gaat zij door naar de hoofdklasse. De vereni-
ging telt op dit moment 450 leden. 
In de hoofdklasse wordt in het jaar waarin de club 70 
jaar bestaat, 1992, niet onverdienstelijk gespeeld. Trek-
vogels handhaaft zich in de hoofdklasse goed zonder 
opvallende resultaten. De vereniging groeit en bloeit 
gestaag, onderscheidt zich met name door de vele ac-
tiviteiten die ontstaan buiten het sportieve. Vooral de 
jeugd vindt zijn weg naar de Kwakkenberg, resultaat  
van promotie-activiteiten richting de basisscholen.  
 
Veel nieuws in clubblad 
Via het clubblad worden de leden van Trekvogels op 
de hoogte gehouden. Het clubblad kent rubrieken als 
“Geef de fluit eens door”, “Laat het balletje rollen”, 

“Even voorstellen”, “Wist u dat….”, “Sterspeler” die 
aan de grote diversiteit van leden van Trekvogels 
naam gaf, de onontbeerlijke rubrieken “Mededelingen 
van het bestuur”, “Berichten uit de Algemene Le-
denvergadering”, “adverteerder van de maand”, “de 
club van Niks”, “KritieBird”, “Het Trekvogelgevoel”. 
Er volgen talloze oproepen om als vrijwilliger een 
steentje bij te dragen aan de club, uitleg van de steeds 
weer veranderende spelregels in het toch eenvoudige 
voetbalspel, klachten over de toestand van de velden 
naast de onuitputtelijke lofzangen op de vereniging. 
Met regelmaat is er verslag van de resultaten van de 
teams door de hele club, van zowel senioren, meiden, 
vrouwen als junioren en pupillen. Ontelbare uitstapjes 
naar alle uithoeken van de voetbalwereld zijn voor de 
eeuwigheid vastgelegd, de onvergetelijke jeugdkam-
pen kuis beschreven. Alweer geen promotie van het 
eerste elftal na lang bovenaan te hebben gestaan, in 
een zinderende, maar teleurstellende nacompetitie.

1990/1991, vrouwen 1 
kampioen. 
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Jaren negentig: 
jeugdkamp de 
Zilverberg in Door-
werth.

Promotie en degradatie
In de periode 1993-1996 promoveert het eerste team  
naar de vierde klasse. In 1996 wordt de afdeling 
Nijmegen opgeheven en omgevormd tot district Oost. 

Speelklassen en eindrangschikking eerste elftal, 
periode 1996 - 2020  (bron: Wikipedia).

In datzelfde jaar volgt ook degradatie naar de nieuw 
in het leven geroepen vijfde klasse. De pers meldt, 
zoals al jaren eerder, problemen met de velden en hun 
toestand, en de staat van de kleedkamers, “de club on-
waardig.” Er volgt natuurlijk grote bijval, maar weer 
geen actie. De ledenlijst telt dit seizoen zo’n  450-500 
actievelingen. 

In 1997 bestaat Trekvogels 75 jaar! Er komt een 
fotoboek dat het leven van de club prachtig in beeld 
brengt. Ook schrijven de media mooie berichten over 
dit 75-jarig bestaan met een uitgebreid historisch 
overzicht. In 1998 komt een triest eind aan de geboor-
te-boom van Trekvogels. De oude beukenboom aan de 
Broerdijk/Postweg gaat ten onder aan korsthoutskool-
zwam en is exit.  

1. Door de jaren heen

1992, Trekvogels-Lienden, 
in de nacompetitie.
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Het nieuwe millennium (2000-2022)

In 2000 speelt het eerste elftal mannen nog in de 
vijfde klasse, samen met rivaal, sportparkgenoot en 
derby-tegenstander Orion, die dit jaar via de nacom-
petitie promoveert. Echter niet nadat een “Veldslag 
om Kwakkenberg” in de krant rondom de wedstrij-
den tegen Orion wordt gemeld. Niet alles loopt even 
vreedzaam, zoals de gebeurtenissen laten zien rond 
de wedstrijd door “….een stel vandalen, ongetwijfeld 
van groen-zwarte afkomst...”. De rivaliteit bereikt een 
hoogtepunt met een met schuim volgespoten clubhuis 
van Orion, groen-zwart geverfde doelpalen en met het 
regelmatig overschrijden van de grens van het betame-
lijke op het veld. Wetenswaardig feit: als geluk bij een 
ongeluk worden scheenbeschermers door de KNVB 
verplicht m.i.v. seizoen 1999-2000. Dit is ook het jaar 
waarin sluiting van de tegenover het sportpark gele-
gen camping zich aankondigt. Een teleurstellende me-
dedeling omdat er over en weer goede contacten zijn.  

Digitaal rukt op
Seizoen 2001-2002 zet Trekvogels zijn 80-jarig verjaar-
dagsfeestje even aan de kant en wil gaan voor de titel. 
Dat lukt: Trekvogels wordt kampioen in 5de klasse, en 
promoveert. Het 80-jarig bestaan wordt dan vanzelf-

sprekend groots gevierd in het met een overdekt terras 
uitgebreid clubhuis. En zo oud als de club is, zo jong 
blijkt haar geest: zij gaat met de tijd mee en de digitale 
wereld doet zijn intrede. Communicatie verplaatst 
zich van wekelijks stencilwerk en per speler bezorging 
van de komende opstellingen aan huis via clubblad en 
telefonische uitwisseling over de aanstaande wedstrij-
den steeds meer naar bits: apps gaan gebruikt worden. 
Er komt een website, wedstrijdformulieren verdwij-
nen.   

Het eerste jaar in de 4de klas draait het elftal aan-
vankelijk opmerkelijk goed, maar de resultaten gaan 
gedurende de competitie in een duikvlucht en degra-
datie naar de 5de klasse volgt. Het volgende seizoen 
bezetten Orion en Trekvogels verrassenderwijs de 
eerste twee plaatsen in de vijfde klasse. De derby 
Orion-Trekvogels eindigt na een zinderende strijd in 
een nipte winst voor Orion met 1-0. Hiermee wordt 
de voorsprong vergroot tot 5 punten en Orion wordt 
overtuigend kampioen. Trekvogels haalt de nacompe-
titie nog, maar sleept geen promotie uit het vuur. 
In 2005 wordt Trekvogels wel kampioen, met grote 
voorsprong. Dit gebeurt met trainer Ton Prudon. Met 
de wetenschap van nu begint hier de opmars van 
Trekvogels naar de hogere regionen. 2005, Trekvogels 1 

kampioen.

2000, sluiting 
camping tegenover 
sportpark Kwakken-
berg (foto rechts).

1. Door de jaren heen

2013, Orion - Trekvogels 2020, Michelle van der Laan voor Trekvogels in actie.
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Jeugd stroomt door
November 2006 wordt tijdens de wedstrijd tegen SCH 
in de vierde klasse na overleg met de trainer van de 
A1 Ronald Smits en de nieuwe trainer van het eerste 
elftal Ton Kersten besloten A-jeugdspelers op te stel-
len: Loek van Dael, Joey Smits, Sander Geerts en Koen 
Lensen.  

In de nacompetitie lukt het Trekvogels net niet de pro-
motie te behalen: Trekvogels verliest ongelukkigerwijs 
na penalty’s tegen UNION.
Orion verhuist en verlaat in 2006 sportpark De Kwak-
kenberg waardoor het park in zijn geheel het thuis-
honk van Trekvogels wordt!
Seizoen 2006-2007 eindigt het eerste elftal in de  mid-
denmoot. Boven verwachting, de competitie is zwaar, 
de prestaties zijn desondanks goed. Ook op andere 
fronten zijn er meevallers. Het hoofdveld wordt ge-
renoveerd en met een nieuwe kunstgrasmat verrijkt. 
Zo komt de accommodatie enigszins tegemoet aan het 
groeiend aantal spelende leden die graag hun partijtjes 
op een goede mat willen afwikkelen. 

Maatschappelijke functie
Trekvogels staat als sportclub steeds meer voor haar 
maatschappelijke functie, die zij naast sport-als-recre-
atie altijd al gehad heeft. Zoals de samenwerking met 
het ROC met Trekvogels als leer/werkplaats voor ko-
mende sportleiders; contacten met Stichting Leergeld 
om sporten ook voor minderbedeelden toegankelijk 
te maken, initiatieven voor  kinderopvang. De club 
krijgt steeds meer behoefte aan begeleiding en onder-
steuning, er treedt een combinatiefunctionaris aan 
vanuit de gemeente en Sportservice Nijmegen. De club 
krijgt hiermee een bredere taak. Naast de groei van het 
aantal leden en het aansturen van de club wordt dit 
een grotere opgave voor het bestuur. De grote aanwas 
is vooral bij de jeugd, maar ook bij de meisjes en bij 
de vrouwen- en seniorenelftallen. In 2007 telt Trekvo-
gels 17 seniorenteams. De kwaliteit van het sportpark 
groeit gestaag mee: het derde veld, berucht om zijn 
modder en zijn graspollen, wordt gerenoveerd. Er ko-
men nieuwe kleedkamers aanvullend op de bestaan-
de, zelf gebouwd en in eigendom genomen. Trekvo-
gels heeft nu de beschikking over 10 kleedkamers! 

2007, Trekvogels 1 
met A-jeugdspelers.

Blikseminslag 
In seizoen 2007-2008 blijkt de blikseminslag in Duits-
land tijdens een toernooi bij Blau Weiss in Wenden het 
meest opmerkelijke feit. Een groep Trekvogels neemt 
deel aan een toernooi aldaar waar zij in een plots op-
komend noodweer door de bliksem getroffen wordt. 
De kop in de krant: “Wat doen die grappig” bagatelli-
seert het aantal lichtgewonde maar geschrokken Nij-
meegse slachtoffers. Om de spanning en emotie weg te 
drukken staat er bij terugkomst weer een drankje klaar 
in het clubhuis. 

Voetbalacademie 
Het jaar daarop blijft de club in de vierde klas. In mei 
2009 promoveert het eerste elftal via de nacompetitie 
naar de derde klasse. Ton Kersten is dan trainer. In 
Millingen wordt Eldenia verslagen met 1-0 na verlen-
ging. Supporters van Trekvogels komen met de bus 
naar Millingen. Peter Kersten zorgt voor de winnende 
goal. Groot feest! Het eerste vrouwenteam van Trek-
vogels speelt inmiddels derde klasse. 
Trekvogels telt in 2010 inmiddels meer dan 900 leden. 
Er zijn 4 seniorenteams bijgekomen, wat het aantal 
teams naar 21 brengt. Trekvogels kan de periodetitel 
niet verzilveren met een promotie. 
De jeugdafdeling zet zijn gestage groei door. In 2011 
krijgt Trekvogels, als eerste amateurclub in Nijmegen, 
een  voetbalacademie. Alle jonge voetballertjes kunnen 
extra voetbaltechniek-les door opgeleide jeugdtrainers 

krijgen. Een voetbalacademie met eigen website, tech-
niek-handboek, extra trainingen en een kledinglijn. 
Niet iedereen wordt fabelachtig goed, maar talenten 
krijgen wel een kans om door te stromen.

Op naar tweede klas
Het eerste elftal blijkt een stabiele middenmoter in 
de jaren hierna. Leo Otten neemt als trainer het stokje 
over van Ton Kersten en later (2011) doet Fred Razing, 
afkomstig van Havo, dat. Onder zijn leiding en als 
kadootje voor het 90-jarig bestaan promoveert Trek-
vogels in zijn tweede trainersjaar naar de 2de klas, 
ongekend hoog in het bestaan van Trekvogels! Ove-
rigens via een zeer spannende nacompetitie. Tijdens 
de halve finale winst thuis met 1-0 van Ruurlo. In de 
uitwedstrijd na een achterstand met 3-0 achter, in de 
blessuretijd  uiteindelijk toch nog 3-2 waarna  een nipt 
gewonnen penaltyreeks volgt. De finale wordt vervol-
gens glansrijk met 4-0 gewonnen van VIOD. Op de-
zelfde dag promoveren ook de vrouwen  een en twee 
en het tweede elftal. De vreugde is ongekend, met 
als bijzonderheid dat het feest gezamenlijk gevierd 
kan worden met de vrouwen, die het staartje van de 
heren-promotiewedstrijd nog meemaken. Het succes 
is compleet, het clubhuis staat op zijn kop. 
Trekvogels speelt zijn eerste jaar in de tweede klas-
se met een mix van goede jonge spelersinstroom en 
ervaren slimme rotten als een hecht vriendenteam. 
Het team begint met winst in de eerste twee wed-

Training van de 
Voetbalacademie.

1. Door de jaren heen
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strijden ten koste van DCS uit Zevenaar en WSV uit 
Apeldoorn. Een ongekend sterke start. Mede door de 
goede sfeer en tomeloze inzet eindigt het team op de 
vijfde plek van de ranglijst. De vrouwen zetten in op 
spelen op weer een hoger niveau, maar daarvan komt 
het dit jaar nog niet.

Opmars vrouwen één
In seizoen 2013-2014 is Trekvogels gegroeid naar meer 
dan 1000 leden. De vrouwen promoveren nu wel af-
getekend naar de eerste klasse. Zij laten vanaf nu hun 
sportieve opmars zien: in enkele seizoenen presteren 
zij het om van de derde klasse op te stomen naar de 
eerste klasse in 2014 tot zelfs de huidige -2022- compe-
titie in de hoofdklasse! 

Orion-derby
Het herenteam voldoet ruim, weliswaar enkele po-
sities lager dan het vorige seizoen, door juist boven 
de middenmoot te eindigen. En stuit weer op rivaal 
Orion, wat voor mooie derby’s en memorabele wed-
strijden gaat zorgen. 
Het hele team heeft voorafgaand aan de thuiswed-

strijd tegen Orion de haren groen-zwart geverfd om 
duidelijk te maken hoe groot de saamhorigheid is bin-
nen het eerste team. Trekvogels is de underdog maar 
gaat toch met de overwinning aan de haal. Het lijkt 
wel of het kampioenschap is binnengehaald. Wederom 
groot feest.
Een legendarische avondwedstrijd bij Orion in seizoen 
2014-2015 vormt een ander hoogtepunt. Sfeervol, veel 
publiek en een spannende pot leidt tot een uitbundig 
gevierde 0-1 overwinning in deze buurtderby. Maar 
het mag niet baten: het seizoen eindigt dramatisch. 
Waar de eerdere seizoenen het dubbeltje steeds de 
goede kant opvalt gaan de wedstrijden dit jaar steeds 
met minimaal verschil verloren. Er treedt geen ver-
betering op, verlies thuis tegen Orion met 0-3, aan 
het einde is degradatie een feit. Na 3 mooie jaren in 
de tweede klasse, terug in de derde klasse. In drie 
seizoenen 2015-2018 presteert de inmiddels redelijk 
vaste groep spelers gemiddeld. De verwachtingen zijn 
hooggespannen, maar het wordt telkens een 5de/6de 
plaats aan het eind. Genoeg voor ambities, maar rela-
tief kleurloos. De teamsamenstelling verandert deze 
jaren nauwelijks, langzaam slaan de jaren toe. Enkelen 

2011, Vrouwen 1 en 
Heren 1 promoveren.

2013, mei, Orion - 
Trekvogels, winst 
1-2 met 2 doel-
punten van Justin 
Schuurman.

1. Door de jaren heen

2014, november, 
Orion - Trekvogels, 
Justin Schuurman 
scoort winnende 
goal.
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stoppen, enkele nieuwe jongeren komen. 
In seizoen 2018-2019 dienen zich na een sporttech-
nisch windstille periode de langverwachte jongere 
spelers aan. Opgeleid door de eigen voetbalacademie 
onderscheiden zij zich positief en nemen de plaats in 
van gevestigde Trekvogel-helden. Tot opmerkelijke re-
sultaten leidt dit nog niet, maar de verwachtingen zijn 
hooggespannen. Het team bezet in seizoen 2019-2020 
glorieus de eerste plaats en stevent af op een triomfan-
telijke promotie. En dan slaat het noodlot toe. Zowel 
de heren als de vrouwen zijn stevig op weg naar 
hun beider kampioenschap, enkele speelweekenden 
voor het einde beide eerste op de ranglijst, wanneer 
in maart 2020 de coronacrisis de competitie noodge-
dwongen stillegt. Een grote domper. De prestaties 
en de spirit zijn optimaal bij in topvorm verkerende 
mannen- en vrouwenteams. Tot de volgende competi-
tie wordt echter niet meer gevoetbald, zelfs niet meer 
getraind. Bij aanvang van competitie 2020-2021 wordt 
weer gestart in de derde resp. hoofdklasse. Gelukkig 

mag er in augustus weer gevoetbald worden!  He-
laas maar kort. Na 3 wedstrijden blijkt corona weer 
zo dreigend aanwezig dat het hele land aan strenge 
maatregelen ten prooi valt. Het voetbal komt weer stil 
te liggen, de rest van het seizoen rolt er geen bal meer. 
Handenwringend, tandenknarsend is het verenigings-
leven stilgevallen. 
De huidige competitie 2021-2022 is onder een gelukkig 
gesternte begonnen: de pandemie lijkt onder controle, 
vele maatschappelijke activiteiten zijn weer gestart, 
het sporten pakt de draad weer op. Maar opnieuw 
gooit vanaf november 2021 corona roet in het eten: 
voetballen is niet mogelijk, competities liggen stil, 
trainingen kunnen geen doorgang vinden. De winter 
valt in, in alle opzichten. Een treurige stand van zaken 
bij het honderdjarig bestaan van onze eigen club!  
 
Vlaggenschip 
Het zal opgevallen zijn dat in het overzicht van de 
100-jarige geschiedenis van de jarige vereniging de 

2021-2022,
selectie vrouwen 1 en 2.

resultaten van het eerste herenteam van Trekvogels 
prominent aandacht krijgen. Dat is niet voor niets. 
Een eerste team van een voetbalvereniging is als een 
vlaggenschip van de club. Met aandacht in de pers, 
de bevindingen van een eerste team worden uitvoerig 
beschreven bij grote euforie en intense teleurstellin-
gen. Een vereniging krijgt veelal zijn beoordeling door 
het klasse-niveau van de hoofdmacht. Binnen de club 
geldt het eerste team als voorbeeld voor diegenen die 
hun talenten willen benutten, worden spelers op hun 
kunnen geselecteerd, en uitgenodigd om in het verte-
genwoordigend team te spelen. Zij hebben het er voor 
over: er wordt door weer en wind noest getraind om 
de talenten uit te bouwen, er wordt geconcurreerd om 
een plaats in het team voor de volgende wedstrijd, er 
wordt om de punten gestreden alsof het leven er vanaf 
hangt. Vele illustere namen van grandioze voetballers 
en wonderbaarlijke talenten circuleren  door de club, 
waarbij de ene topper geheel in het niet valt bij de 
prestaties van de andere, en de kwaliteiten van een 

derde nog hoger bezongen worden.  Elke generatie 
kent zijn eigen kampioen, waardoor de supporters in 
al die 100 jaren van Trekvogels steeds weer van onze 
helden hebben kunnen genieten. Zij trakteren ons op 
prachtige acties, ongelooflijke kunsten, niet te imiteren 
technieken en een overdaad aan inzicht. De struise, 
niet te passeren verdediger, die het in populariteit op 
moet nemen tegen de veelscorende maar luie spits, de 
jonge spelverdeler vol technisch inzicht en techniek 
die vergeleken wordt met de hardwerkende kilome-
tervreter naast hem. Menig doelman heeft onmogelij-
ke reddingen verricht. Een winstpartij moest gevierd 
worden in het clubhuis, een nederlaag trouwens even-
zo. Op deze plek worden de namen van de spelers 
niet herhaald maar overgelaten aan de herinneringen 
van de lezer met de vraag deze enthousiast te blijven 
gebruiken om de geschiedenis van Trekvogels levend 
te houden. 

1. Door de jaren heen

2022,
selectie heren 1.
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Trainers 
aan het woord:
De resultaten van een team worden mede toegeschre-
ven aan de staf, die het de spelers mogelijk maakt zich 
elke week te manifesteren op het hoogst mogelijke 
niveau. De trainer speelt daarbij een vooraanstaan-
de rol. Veel hangt af van zijn coachende kwaliteiten, 
van zijn vermogen het team tot grootste prestaties te 
stimuleren. En dat alles onder het toeziend oog van de 
meest kritische stuurlui langs de kant van het veld of 
gedurende de derde helft In het clubhuis. 
Enkele voormalige veldheren en de huidige trainer 
met hun kijk op Trekvogels: 

Louis Schipper:
trainer in de seizoenen 1983-1984-1985-1986-1987, 
begonnen in de  hoofdklasse, waarna 1ste klasse afd. 
Nijmegen.
Leo Otten:
trainer in de seizoenen 1997-1998-1999, 5de klasse en 
2010-2011, 3de klasse
Ron Vos:
trainer in seizoen 2005-2006, 4de klasse
Fred Razing:
trainer in de seizoenen 2011-2012-2013-2014, 3de klas-
se met promotie naar de 2de klasse in 2012

Ongetwijfeld in de aard van de zaak zeer verschillen-
de trainers, maar in dit gesprek opvallend eensluidend 
in hun terugblik naar hun periode bij Trekvogels: 
plezierige tijden als trainer, een gemoedelijke vereni-
ging waarin je jezelf kunt zijn en steeds een hartelijk 
welkom krijgt als je weer eens een keer verschijnt. Je 
hoeft je op geen enkele manier aan te passen of je an-
ders voor te doen dan je bent: je wordt geaccepteerd, 
men blijft je goedendag zeggen, een bezoekje wordt 
als een soort reünie beleefd. Op één ding slechts moet 
je passen: word niet arrogant, en dat wordt je direct 
duidelijk gemaakt.

Louis Schipper: schitterende jaren

De nestor onder deze trainers, Louis Schipper, heeft 
schitterende jaren beleefd bij de club. Het is een fantas-
tisch stel mensen, vooral qua organisatie, en de aandacht 
voor de jongens die het thuis niet al te makkelijk heb-
ben. De selectie toentertijd was erg goed, verdiende een 
promotie maar dat is er helaas niet van gekomen, niet in 
het minst door malversaties van enkele tegenstanders. 
Zit hem nog steeds dwars! Enkele namen passeren de 
revue, ook van diegenen die hij met pijn niet selecteerde. 
Het sportpark werd toen nog gedeeld met Orion, getraind 
werd er op het veldje aan de overkant, met grote inzet, 
soms te groot voor het veldje. De enige oplossing was dan 
illegaal uit te wijken naar een ander veld. Klachten uit de 
buurt waren er ook met enige regelmaat: de trainer maak-
te met zijn aanwijzingen teveel herrie, de omwonenden 
konden de slaap niet vatten. Het kon er binnen en buiten 
het veld fanatiek aan toe gaan, supporters namen regel-
matig geen blad voor de mond en uitten luidkeels hun on-
gezouten kritiek. Toen dat al te nadrukkelijk werd is een 
groepje criticasters via het clubblad uitgedaagd om eens 
een bezoekje aan de trainer te brengen om uit te leggen 
wat nou precies de bedoeling van voetballen is. Sportief: 
ze kwamen, en het werd nog laat en gezellig! Louis heeft 
zich niet alleen met het eerste team beziggehouden, maar 
ook met de jeugd: een vuistdik jeugdplan uit die tijd komt 
tevoorschijn. Hoewel hij na Trekvogels nog een jaar bij 

Trajanus heeft getraind is hij daarna gestopt, maar nog 
jarenlang uit belangstelling de vereniging bezocht, het 
eerste elftal bekeken en vele jaren de nieuwjaarsreceptie 
bezocht. Een echt hoogtepunt is niet te noemen, al zou 
de zeer gewenste promotie in die tijd een hoogtepunt 
geweest zijn: de hele periode wordt door Louis als één 
hoogtepunt beleefd.

Leo Otten: trainen op Milanello-com-
plex

Leo vervolgt het Trekvogel-verhaal met de opmerking dat 
hij aanvankelijk meer bij Quick betrokken was. Wanneer 
ze hem vragen  of hij interesse heeft in het trainerschap 
bij Trekvogels hapt hij toe en heeft hij de club nooit meer 
verlaten. Ook hij traint in zijn eerste periode aan de over-
kant, het “Milanello-complex”. Eenmaal in de 3de klasse 
verbeteren de omstandigheden. Niet alleen het eerste 
team, maar ook het A1-team is enkele jaren door Leo ge-
traind. Hij denkt daar met genoegen aan terug: een goed 
voetballende ploeg jonge jongens die het goed met elkaar 
heeft en op het nippertje in een beslissingswedstrijd tegen 
Blauw Wit naast het kampioenschap grijpt. Helaas! En-
kelen zijn nu nog steeds vaste kracht in het eerste team. 
Enige memorabele voetbalmomenten: de avondwedstrijd 
bij Orion, veel luid meelevend publiek van zowel Orion 
als Trekvogels, spreekkoren tegen elkaar op en uiteinde-

1. Door de jaren heen

Ron Vos: 
meer geld voor slingers dan ballen!

Hij onderschrijft de ervaringen van zijn collega’s: 
Trekvogels als een familie, bij wie het altijd goed toeven 
is, met een borrel op zijn tijd en een feestje als het nodig 
is. “Trekvogels geeft meer geld uit aan slingers dan aan 
ballen” is een gevleugeld gezegde als het materiaal weer 

lijk de felbevochten zege van Trekvogels mee naar huis 
en een nog lang onveilig clubhuis. Wat hem daarnaast 
nog levendig bijstaat: het fanatieke dobbelen na de laatste 
training van het jaar, en onvergetelijk: de Sinterklaas-
avonden. De Sint is daarbij in de loop van de jaren op 
een paard, in de auto, de tractor, in een zijspan en op een 
kameel bij Trekvogels op bezoek geweest, tot hilariteit van 
iedereen! En nog een sportieve gedenkwaardige prestatie: 
op een doordeweekse avond, bij slecht weer een eerder 
gestaakte wedstrijd tegen topper Millingen de wedstrijd 
met grote inzet winnen, waardoor de tegenstander geen 
kampioenschap kan vieren. En dieptepunten zijn er 
ook: enkele situaties van agressie, zowel door spelers als 
supporters, staan hem nog bij, met een gebroken been 
van één van de spelers die nog scherp op zijn netvlies 
staan. En wat te denken dat na een mooie afsluiting van 
het seizoen het team na de vakantie geconfronteerd wordt 
met 3 scheidingen in de gelederen: heeft Trekvogels daar 
mee te maken? 
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met 6-0, HAVO-mensen blijven lang in het clubhuis aan 
de Luciaweg hangen en zijn in kennelijke staat laat in de 
avond huiswaarts gegaan.
Hoogtepunten: promotie, gewonnen in de nacompetitie 
tegen VIOD, na verlenging in de tweede wedstrijd winst 
na penalty’s. Na de wedstrijd groot feest, ook omdat op 
diezelfde ochtend de vrouwen kampioen zijn geworden. 
En de winst van 2-1 op Orion, waar het team met groen-
-zwart geverfde haren aantreedt om de tegenstander te 
intimideren. Fred is al gewaarschuwd voor onze aartsri-
vaal Orion: er hoeft het seizoen maar één doel gehaald te 
worden: 2 maal winnen van Orion! De onderlinge duels 
verlopen overigens op het scherp van de snede, inclusief 
beïnvloeding van de scheids. Een anekdote vertelt het ver-
haal van de grensrechter die tot 3 maal toe overlegt over 
door Orion gemaakte doelpunten, de scheids aangeeft ze 
niet af te durven keuren uit angst voor represailles en 
door bemoediging van de grensrechter tóch 3 maal tot 
afkeuring overgaat. We zullen de waarheid nooit meer 
kunnen achterhalen.

1. Door de jaren heen

Fred Razing: ook achter de bar?

Fred is door Trekvogels uit zijn vaste standplaats 
Haalderen weggekaapt. Dat bleef niet onopgemerkt in 
het dorp: al bij de eerste gesprekken werd het Nijmeegse 
bezoek aan huize Razing opgemerkt en kwamen de rod-
dels op gang. Desondanks is het Trekvogels gelukt hem 3 
jaar aan zich te binden, jaren die Fred als heerlijk beleefd 
heeft. De club had het van hoog tot laag goed voor elkaar, 
waarbij hij er wel aan moest wennen dat hem na de eerste 
3 trainingen al gevraagd werd of hij er ook voor voelde 
achter de bar te gaan staan. Dat heeft hem overigens wel 
een goede start en kennismaking met de club bezorgd. 
Handig wanneer  hij bij zijn allereerste training van het 
selectieteam een groep van meer dan 30 spelers vanwege 
afwezigheid van de trainer van het tweede team voor zich 
heeft staan Improviseren is een kunst. En Haalderen, 
lees HAVO, heeft hem de overstap naar het Nijmeegse 
nooit nagedragen, integendeel: ook al won Trekvogels 

Erwin Koen: thuisgevoel.

Ook de huidige trainer (vanaf 2020 – met contract tot 
2024) van de de honderdjarige vereniging laten we aan 
het woord. 
Trekvogels is een club waar ik mezelf vanaf de eerste ge-
sprekken erg thuis voel. De club draait op een grote groep 
vrijwilligers die allemaal een groen zwart hart hebben en 
veel voor de club betekenen. 
Binnen de club is er een goede verhouding tussen het 
willen presteren op het veld en de gezelligheid buiten het 
veld. Ook de sportieve ambitie die de club heeft spreekt 
mij erg aan. Door eigen opgeleide talenten te laten door-
stromen naar de selectie-elftallen ziet de toekomst van 
Trekvogels er op sportief gebied ook goed uit.
Tijdens de corona-periode hebben wij als eerste elftal 
zoveel mogelijk doorgetraind en ondanks alle beperkingen 
was de opkomst altijd goed. Dit geeft ook aan hoe graag 
de spelers op de club en zich hier thuis voelen.
En juist dit gevoel geeft weer wat Trekvogels zo bijzonder 
maakt….

eens te wensen overlaat. Dat moet je als trainer wel 
passen overigens: er zijn collega-trainers geweest die zich 
ergeren aan het hoge feestgehalte bij de club: Dan houd 
je het niet lang vol. Ron is in zijn trainer-periode goed 
geholpen door Leo Otten, die hem nog enkele maanden 
geassisteerd heeft.

Ellen van Eldik, vrouwen-opmars
In november 2016 ben ik bij de Vrouwen van Trekvogels 
begonnen, nu ben ik aan het zesde seizoen bezig. Ik kwam 
eigenlijk nergens vandaan, had wel eerder teams getraind 
maar genoot van een paar tussenjaren. Ik werkte toen bij 
NEC en de KNVB als trainer van de Mo11, wat nieuw 
was toendertijd. Vanuit Ubbergen verhuisden we naar 
Nijmegen, ik kreeg meer tijd, het begon te kriebelen en 
ik kon weer lekker gaan trainen. Vrouwen 1 speelde in 
de 1ste klas, in de afgelopen periode hebben we promotie 
naar de hoofdklasse verdiend. We draaien daar in de top 
mee, stonden met 3 punten los bovenaan en op het punt 
verder te promoveren, tot in maart 2020, met een topper 
voor de boeg, corona toesloeg en de competitie afgebroken 
werd. Het seizoen erna is ook niet doorgegaan. 
Nu staan we weer tweede, resultaat van jarenlang veel 
doorselecteren, talenten kansen geven, vaardigheden 
uitbouwen. De club heeft daar veel ruimte voor gegeven, 
voor iedereen, en plukt de vruchten: de Vrouwen spelen 
om het kampioenschap, hun aantal groeit, en zij hebben 
een inmiddels onmisbare bijdrage aan de goede sfeer 
binnen de club. 

Trainers 2021/2022

Kortom, vier voetbaldieren, chauffeurs van onze 
vaandeldragers die in verschillende periodes van 
haar bestaan de eer van Trekvogels hoog houden. Zij 
kijken terug op een mooie, onvergetelijke tijd bij de 
groen-zwarten, halen samen mooie herinneringen op 
en delen hun gevoel bij de club: gemoedelijk, hartelijk, 
en van hoog tot laag goed voor elkaar. Zij wensen een 
mooie toekomst voor deze prachtige vereniging! 
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2. Één grote familie
In 1922 was de wereld niet zo groot als hij heden ten 
dage is. De mensen waren vooral betrokken op hun 
directe omgeving, hun gezin, familie, hun straat en 
buurt. Vertier werd op straat gevonden, naast het 
werk dat een groot gedeelte van de tijd in beslag nam 
en net genoeg opleverde om in het dagelijks onder-
houd te kunnen voorzien. Trouwen was een deugd, 
waardoor echter wel de vrouw haar werk op moest 
geven. Kinderen kwamen en gingen naar school, waar 
ook nog schoolvoeding georganiseerd werd als ouders 
het financieel moeilijk hadden. 
In een dergelijke tijd werd Trekvogels opgericht, 
vooral geworteld in de buurt Nijmegen-Oost. Er was 

een groot saamhorigheidsgevoel en een betrokken-
heid van iedereen op elkaar, al bestond de vereniging 
toen vooral nog uit jonge mannen en eerbiedwaardige 
heren en bleven de jeugd en de vrouwen uit zicht. Dat 
wil zeggen: Er kwamen voldoende verhalen mee naar 
huis, vrienden werden enthousiast gemaakt, Trekvo-
gels kwam het gezin en de buurt in. Zo verwierf de 
club al snel een plaats binnen de gemeenschap. Door 
de jaren heen is dat bij Trekvogels herkenbaar geble-
ven. Tot op de dag van vandaag zijn familie- en buurt-
banden een belangrijk bestanddeel van de club. Dit is 
dan ook een van de redenen waarom de leden zo lang 
lid blijven en dat uit de verschillende teams vriend-
schappen voor het leven ontstaan. Voetbal is welis-
waar de bindende factor maar ook buiten het veld, 
met de binding die vanuit Trekvogels is ontstaan, weet 
men elkaar direct te vinden. 
Zo zijn er hele generaties die van vroeger uit al betrok-
ken zijn bij de club. Leden die het clubhuis zien als een 
huiskamer, een café, een plaats om elkaar te ontmoe-

Familie Jansen, vlnr. 
zoon, vader en opa 
die allen bij Trekvo-
gels hebben gevoet-
bald (foto rechts).

2006, harde kern.

2. Een grote familie

Stamgasten.
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ten. Er wordt gezamenlijk gevoetbald en nagepraat, 
gelachen, meningsverschillen worden uitgevochten, 
vetes bijgelegd. Ook wordt nogal eens gemopperd 
maar men laat elkaar zelden of nooit in de steek. Veel 
van de huidige voetballers hebben een opa, oom of 
neef die in het verleden ook al jaren gevoetbald heeft 
bij  de club. Het is nu ook nog geweldig leuk om te 
zien hoe opa en oma naar hun kleinkinderen komen 
kijken en enthousiast juichen wanneer er gescoord 

wordt voor groen-zwart. 
Hieronder blikken enkele leden terug op hun cluppie. 
Zij vertellen hoe ze bij de club zijn gekomen en wat de 
club voor henzelf en hun familie betekent. 
Als eerste Jan Jansen, al 75 jaar lid van Trekvogels en 
één van de ouderen binnen de club. Daarna Johnny 
en Marian Migchielsen, de laatste twintig jaar actief 
als clubhuisbeheer. En de familie Kersten met oude en 
jonge generatie, al jaren betrokken bij de club. 

Jan Jansen

Jan Jansen, geboren in 1936, is al vanaf 1947 lid van 
Trekvogels, waarmee hij in het jubileumjaar de 75 jaar 
rondmaakt. De club bestond toen uit vier elftallen en veel 
vrijwilligers. Er was geen jeugdcompetitie. Wel werd 
door een groepje jeugdigen enkele keren per jaar tegen 
andere clubs in de stad gespeeld, zoals Quick en SCE. 
Jan speelde vanaf z’n 22e als rechtsbuiten drie jaar in het 
eerste elftal. Zo’n hele goede voetballer was hij niet, al 
zegt hij het zelf. In die tijd speelde Trekvogels nog op de 
Hangmat, een scheeflopend terrein achter bloemenwinkel 
“Het Molentje” aan de Berg en Dalseweg. Op dit veld 
zijn later huizen gebouwd. Er werd ook wel getraind bij 
de jeugdgevangenis De Hunnerberg. Dan moesten de 
spelers allemaal tegelijk door de poort, spullen afgeven en 
spelen. Ook op het veld achter de Sterrendans werd ge-
speeld. Later verhuisde Trekvogels naar de Kwakkenberg, 
waar samen met zaterdagclub Excelsior, Oranje Blauw 
en Orion gebruik van kon worden gemaakt. Daar heeft 
Trekvogels met vereende krachten zijn eerste clubhuis 
gebouwd, op de plek waar nu de tafeltennishal staat. Er 
waren toen twee kleedkamers en een veld, en er werd 
getraind op andere locaties. Door knieblessures moest hij 
stoppen met voetballen. Daarna heeft hij in tal van func-
ties heel veel voor Trekvogels gedaan. Jarenlang was hij 
elftalbegeleider van het eerste team en bestuurslid. Heel 
lang heeft hij gezorgd voor het clubhuis, als beheerder 
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2019, Jan Jansen met 
jubileumboek: Trek-
vogels 75 jaar.

achter de tap (tussen 1965 en 2000) en klusjesman bij 
regelmatig optredende mankementen. 

Handige handen
Het nieuwe clubhuis werd door de leden zelf gebouwd 
in 1963, onder leiding van enkele vakmensen, en enkele 
jaren later verder uitgebreid. Bij de leden, uit Nijmegen 
Oost en voornamelijk het Rode Dorp, zaten veel mensen 
met handige handjes. Een arbeidersclub, en vooral ook 
een grote familie, met veel warmte en hart voor de club. 
Het hele leven van Jan Jansen staat in het teken van 
Trekvogels. Anecdote: zoon Marco had een mooie trouw-
dag gepland in september, maar Jan stelde vast dat dit 
niet mogelijk was, want op dat moment vond de leden-
vergadering van Trekvogels plaats. Daarom toch maar 
een dag later getrouwd, met aansluitend vier dagen feest. 
Toen Jan en zijn Tineke 25 jaar getrouwd waren was er 
feest in Mook voor familie en vrienden en vervolgens 
open dag bij Trekvogels met weer een groot feest. 
Ook Carnaval werd altijd goed gevierd bij Trekvogels, 

met de eigen carnavalsvereniging Narrenvogels. Het 
jaarlijkse dweilfestival, in de week voor carnaval en de 
eigen Kwakbergband bestaan nog steeds. 
Gezelligheid
Het mooiste bij Trekvogels? Dat kun je bijna niet vra-
gen. Jan was immers zijn leven lang bij alles van Trek-
vogels betrokken. Als voetballer, teamleider, bestuurslid, 
clubhuisbeheerder, begeleider van de jeugd, lid van de 
onderhoudsploeg (de woensdagmiddagploeg) en feesten 
en partijen. Hij bekijkt regelmatig jeugdwedstrijden op 
de zaterdag, en is ook altijd aanwezig bij de wedstrijden 
van het eerste elftal, zowel thuis- als uitwedstrijden. 
Gezelligheid is wel een heel belangrijk kenmerk van Trek-
vogels. Je ziet vaak dat tegenstanders na de wedstrijd ook 
bij ons in het clubhuis blijven hangen. Die gezelligheid 
wordt extra versterkt door de groeiende groep vrouwe-
lijke voetballers bij Trekvogels. Jan vindt dat leuk voor 
de club, maar zegt zelf nooit zo’n voorstander te zijn 
geweest van vrouwenvoetbal. Hun voetbaltechniek is heel 
anders. 

Jeugd belangrijk
De jeugd vindt Jan nog steeds heel belangrijk voor de 
club. Goed dat er een voetbalacademie is. We zien echter 
te vaak dat jonge voetballers te snel vertrekken naar NEC 
of andere clubs, het daar niet halen en daarin niet goed 
worden opgevangen of begeleid. 
Als het gaat om de vraag welke oud-spelers hem nu nog 
bijstaan noemt hij Peter Kersten Sr., Henk Brouwer 
(vader van Eric), Frank Demouge, Koen Lensen, Joep 
Leenders en Joop Jansen, en de Bekende Nederlanders 
Ruben Nicolai, Peter van Uum, Pieter Derks en Hubert 
Bruls.  
Door de pandemie, de corona-ellende, is in 2020 en 2021 
het grootste deel van de wedstrijden niet doorgegaan. 
Geen voetbal, en dus ook geen gezellige babbeltjes langs 
de lijn of aan de bar. Jan hoopt dat alles weer snel als 
vanouds wordt.

1987, Trekvogels 8, 
Jan Jansen derde van 
rechts staand.
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Vertrouwde gezichten: 
Johnny en Marian Migchielsen 

John en Marian Migchielsen zijn na overname van het 
clubhuisbeheer van Jan Jansen de vertrouwde gezichten 
van het clubhuis van Trekvogels. Samen hebben ze jaren 
gezorgd voor een prettig en verzorgd onderkomen, waar 
je gezellig een drankje kunt drinken en een mooi feest 
kunt bijwonen. Johnny en Marian zijn al die jaren -vaak 
zeven dagen in de week- betrokken geweest bij het club-
huis. Daarnaast werkte Johnny tot 2021 bij de gemeente 
Nijmegen, en was er ook veel aandacht nodig voor de kin-
deren, mantelzorg voor familieleden en diverse klussen 

die Johnny ernaast nog uitvoerde. Dat deed hij ook in en 
om het clubhuis, waar veel zelf gebouwd en verbouwd is, 
samen met enkele vrijwilligers. Ze zijn in 2020 gestopt 
met het beheer, maar blijven wel betrokken bij Trekvo-
gels. Johnny is nog leider van het eerste elftal, en Marian 
wil zich blijven inzetten bij het schoonhouden van het 
clubhuis. Marian geeft aan dat ze het clubhuis nu niet 
meer mist, maar in het begin wel. 
Johnny komt oorspronkelijk uit Nijmegen-West en heeft 
leren voetballen bij SCH en Krayenhoff. Hij ging op 
zijn 16e in Duitsland werken. Toen hij 18 was kon hij 
een auto kopen en werkte daarna nog een aantal jaren 
in Duitsland en België. Door dat werk in het buitenland 
kon hij niet steeds trainen en lukte het niet meer om in 
het eerste van Krayenhoff te spelen. Johnny vertrok naar 
Trekvogels. Hij begon in het tweede elftal, met Leo Mul-
der als elftalleider. In 1979 kon Johnny een baan krijgen 
bij de gemeente Nijmegen. Vanaf dat moment kon hij 
twee keer in de week trainen. Johnny speelde vervolgens 
onafgebroken negen jaar in het eerste elftal van Trek-
vogels. Hij heeft na het eerste ook nog jarenlang bij de 
veteranen gespeeld. Daarna was hij nog zeven jaar vaste 
grensrechter van het eerste elftal. 

Ramen met tralies
Marian woonde als kind in de Paulus Potterstraat in 
Nijmegen-Oost. In die straat woonden veel mensen 
die ook bij Trekvogels betrokken waren. Haar oom Jan 
Jansen was indertijd de beheerder van toen nog het oude 
clubhuis. Ze zijn samen gaan meewerken in het oude 
clubhuis en hebben vervolgens het beheer van ome Jan 
overgenomen. Het huidige clubhuis was vroeger van 
(toen nog) buurman Orion. Dat leverde natuurlijk ook 
nog wel wat gemopper op bij leden van Trekvogels. Er 
zaten tralies voor de ramen. Dus er waren leden die 
dachten dat we naar de “gevangenis” verhuisden, of zich 
afvroegen of “de lucht van Orion wel uit het pand ver-
dreven was”. Met veel eigen inzet is het nieuwe clubhuis 
her-ingericht. De sfeer en de feesten zijn wel meeverhuisd 
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naar het nieuwe clubhuis. Het plan was om samen nog 
door te gaan tot het 100-jarige bestaan, maar de corona-
-pandemie en de regels die daarmee samenhangen hebben 
hen doen besluiten eerder te stoppen met het beheer. 

Meer met mensen
Marian is op zondag altijd in het clubhuis te vinden en 
is meer met de mensen en minder met het voetbal bezig. 
Trekvogels is een hele grote familie. Dat was vooral 
vroeger, toen het nog wat kleiner was, helemaal het geval. 
Een hele gezellige familie, waarin mensen wat voor elkaar 

over hebben. Ook het vrouwenvoetbal draagt bij aan de 
gezelligheid. Er zijn ook heel wat relaties uit voortgeko-
men. In de bijna 20 jaar dat ze gezorgd hebben voor het 
beheer van het clubhuis hebben ze veel meegemaakt. Fees-
ten en ook wel eens jaloerse meiden uit elkaar gehaald. 
Maar er is nooit ingrijpen nodig geweest omdat het uit 
de hand liep. Wel eens een klacht vanwege geluidsoverlast 
uit de buurt, maar ook dat is de laatste jaren niet meer 
voorgekomen. De mooiste feesten vonden plaats bij het 
Sokkentoernooi, het drukst was het bij een studententoer-
nooi, een jaar of tien geleden. 

Familie Kersten: 
op en top betrokken bij de club.

Zeker, alle leden van het gezin Kersten hebben iets met 
Trekvogels. Vader en zoon geven een uitgebreide toelich-
ting, moeder geeft aan jarenlang achter de bar van het 
clubhuis te hebben gestaan en hun dochter kan ook bogen 
op een Trekvogel-voetbalgeschiedenis.
Peter Senior begint zijn voetballoopbaan bij Orion, waar-
bij hij via Krayenhoff en Juliana bij Trekvogels is beland 
en als 32-jarige debuteerde in het eerste elftal, naast het 
werk bij de afdeling Sport en Recreatie van de gemeente. 
Een ongeluk maakte op zijn 34ste abrupt een einde aan 
zijn carrière. Daarna heeft hij jarenlang nog hand- en 
spandiensten verleend aan de club: jeugdleider, trainer 
van jeugdteams en lid van het bestuur. 
Onvergetelijke jaren met een ploeg waarin John Jochems, 
Eef van Uum, Eric Brouwers, Leo Mulder, Jan Sommer-
dijk, Pieter van Assen, Roskamp, Kropman, Jo Michels 
de club draaiende hielden. Al jaren vormen ze samen 
geen bestuur meer, maar komen nog elk jaar op de eerste 
januari van het nieuwe jaar bijeen om oude herinnerin-
gen op te roepen, waarbij ook Hannie, weduwe van Leo, 
aanschuift. 

Marian en Johnny 
Michielsen, 20 jaar 
clubhuisbeheerders. Peter Kersten, junior 

en senior.



100 jaar  v.v. Trekvogels36 37

Hoger op
Peter junior is door zijn vader op zijn vijfde als lid van 
Trekvogels opgegeven, en meteen al meegegaan naar de 
befaamde jeugd-Trekvogelkampen waar hij zich al direct 
als belhamel liet kennen. Peter blonk uit, vooral in sco-
ren, en toen hem dat bij de laagspelende Trekvogel-jeugd 
te gemakkelijk afging zocht hij het hogerop: Bij de jeugd 
van Hatert die op landelijk niveau speelde viel hij al snel 
op bij NEC, die hem verleidde naar hun A1-jeugd. Dat 
beviel zowel Peter als NEC maar matig. Hij was in het 
veld maar moeilijk te hanteren, werd lastig en verloor 
het plezier in het spelletje. Dat vond hij weer terug bij 
de A1 van De Treffers, waar hij al direct doorstroomde 
naar het tweede en aanschurkte tegen het eerste team. 
Als regelmatig invallende reserve werd hij dat jaar met 
De Treffers kampioen van Nederland. Hij had enkele al 
te goede ex-profs vóór zich waardoor het perspectief bij 
de club niet florissant was, vandaar zijn overstap naar 
SCH, toen spelend in de eerste klasse, 1 niveau lager. Een 
mooie tijd, als jongste van het goeddraaiende team. Er 
volgde een overstap naar Rood Wit, later naar DIO maar 
op zijn 24ste trok hij zich het dringend advies van zijn 
vader aan en verhuisde hij terug naar Trekvogels, dat 
toen in de vijfde klasse speelde. 

Promotie 
Met een enkel jaar een uitstap naar St. Jan heeft Peter 
tot ruim in zijn dertiger jaren deel uitgemaakt van het 

vlaggenschip van Trekvogels, in de laatste actieve jaren 
als vriendenteam op een lager maar minstens zo gezellig 
niveau. Bekende namen uit die tijd: Remi Flintrop, Gijs 
van de  Broek, Joost Meuleman, Marco Vink, Ron Vos en 
als trainer Ton Prudon. De saamhorigheid trok hem nog 
het meest aan, saamhorigheid die zich niet alleen tot het 
eerste team beperkte, maar waar het tweede team en de 
vrouwen ook deel van uitmaakten. Deze ervaren jongens, 
aangevuld met aanstormende jeugd als Koen Lensen en 
Sander Geerts leidde binnen enkele jaren tot promotie 
van de vijfde naar de tweede klasse, een door niemand 
verwachte prestatie! De afscheidswedstrijd van Peter was 
indrukwekkend, het feest dat erbij hoorde evenzeer. Gezin 
en opleiding gaven uiteindelijk de doorslag, anders was 
hij zeker nog jaren doorgegaan.

Vriendenclub
Trekvogels zal altijd zijn club blijven. Hij heeft het als 
een vriendenclub ervaren, waarbij de trainingen en het 
blijven hangen op de donderdagavonden, de regelmatige 
feestjes op de vrijdagen en die rondom de wedstrijden van 
het eerste team altijd bijblijven. Bij de club heeft hij ook 
zijn huidige vrouw Yara Roes leren kennen, aanvanke-
lijk als haar plagende jeugdleider op de voetbalkampen, 
later beide als verliefde sporters in vertegenwoordigende 
teams. 
Het gezellige clubhuis, de verbeteringen aan de ac-
commodatie nadat Trekvogels het hele terrein tot zijn 
beschikking kreeg, de goede sfeer, de prestaties van het 
eerste team, de gemêleerde samenstelling en de popula-
riteit op de scholen in de buurt maken dat Trekvogels is 
uitgegroeid naar de op één na grootste club van Nijme-
gen! Hoewel de kleinschaligheid en het overzichtelijke 
ons-kent-ons van vroeger niet meer terug zal komen zal 
de kenmerkende gezelligheid blijven. En als er voetbal-
lers genoemd moeten worden die een grote indruk bij 
hem achter hebben gelaten: Eric Geurts, Remi Flintrop 
waarmee hij een ongeëvenaarde samenwerking in het veld 
onderhield en Freek Mulders.

2. Een grote familie

Het familiegevoel en saamhorigheid zijn tot op de dag 
van vandaag sterk. Het zijn niet alleen het voetbal en 
de feesten die de leden bij elkaar houden. Ook bij min-
der leuke gebeurtenissen weten de leden elkaar te vin-
den en ondersteunen elkaar. Er wordt troost gevonden 
bij elkaar als er tegenspoed op iemands weg komt. Er 
is ruimte om te rouwen als Vogels ontvallen. Dit werd 
vooral duidelijk bij de meest tragische recente gebeur-
tenis: het neerhalen van de MH17 in 2014, waarbij een 
Trekvogel-lid om het leven kwam. De hele vereniging 
was in mineur, maar men was er voor elkaar en de 
Trekvogels-vrienden en teamgenoten ondersteunden 
elkaar. 

Het shirt, nr. 2 van 
Pieter Huijbers, in 
het clubhuis.

Bijdrage van Koen Lensen, Sander Geerts en Rob van 
Hunnik 

Pieter zat samen met Koen op de basisschool. Ze gingen 
samen ook wel op vakantie. Waar Koen al vanaf zijn 
jonge jaren aan het voetballen was begon Pieter daar 
later mee, vooral via spelen op het veldje bij het Juliana-
park. Pieter kwam via die voetballertjes aldaar (Koen, 
Freek, Loek, Sander, Sylvain, Mourad onder andere) bij 
de club als 12-jarige bij de C-tjes. Overigens tegen de zin 
van zijn ouders die dat spelletje maar gevaarlijk vonden 
en tennis beter voor hem achtten. Later begonnen dus, 
waarbij hij via de B2, A2 de basisvaardigheden nog moest 
leren. Hij haalde de A1, en heeft als senior in zijn vrien-
denteam (zaterdag 2) en van 2008 tot 2014 in het 2de op 
zondag gespeeld. Pieter had het in het tweede uitstekend 
naar zijn zin als hardwerkende, stille, snelle en sterke 
werker met een groot doorzettingsvermogen en een goede 
krul in zijn rechtervoet. Je kwam hem als rechtervleugel-
verdediger 3 maal tegen. Door de jaren heen waagde hij 
zich meer en meer aan coaching binnen het veld, hij was 
altijd gemotiveerd en zorgde met extra fitness voor een 
sterkere fysiek. Als iemand uit zijn team een wat mindere 
dag had en het er al te snel bij liet zitten kon hij helemaal 
gek worden. Trabelsi, de toenmalige rechtsback van Ajax, 
was met zijn voortdurende rushes aan de flank zijn grote 
voorbeeld. Eenmaal heeft Pieter in het eerste team ge-
speeld: daar lag zijn ambitie helemaal niet. Hij had tóch 
wel veel plezier met zijn vrienden die daar speelden om-
dat de beide selectieteams veel gezamenlijk deden en el-
kaars wedstrijden bezochten om elkaar aan te sporen. Ook 
buiten het voetbal had hij het naar zijn zin: zijn oplei-
ding lukte, hij vond werk maar bovenal had hij met zijn 
vrienden uitvoerig plezier: de teamweekendjes vielen bij 
hem in goede aarde, backpacken door Europa, chillen, op 

2008-2009, Peter 
topscorer van het 
Amateurvoetbal.

Bij het overlijden van Pieter Huijbers, 
speler van het tweede 
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het veldje voetballen, voetbal kijken, uitgaan, lief en leed 
delen. En werd zijn onderkoelde humor alom herkend en 
gewaardeerd. Pieter hield van vaste rituelen: hij maakte 
er een gewoonte van om vóór de donderdag-training met 
vrienden/teamgenoten samen te eten en het leven door te 
nemen. De zondagavond eten met zijn ouders was heilig, 
ondanks de smeekbedes van zijn drinkebroeders om mee 
de stad in te gaan. Pieter ging langzaam zijn volwassen 
leven in: hij had zijn huis betrokken, samen met zijn 
vriendin Hannah grootste plannen voor de toekomst. Een 
ramp maakt er daar voortijdig een einde aan.
Pieter is bij het MH-17 ongeluk in 2014 samen met Han-
nah om het leven gekomen. Deze gebeurtenis sloeg bij 
iedereen, en ook bij heel Trekvogels, in als een bom. De 
verslagenheid was groot bij de herdenking van Pieter en 
Hannah bij Trekvogels, waar Pieter bij velen bekend bleek 
te zijn. De sfeer was intens verdrietig. Er heerste grote 
stilte en verslagenheid gedurende het samenzijn. De ere-
-wedstrijd tussen de Vrienden van Pieter en zijn Trekvo-
gel-team was een onvergetelijk eerbetoon, trok het meeste 
publiek in de geschiedenis van Trekvogels en is nog jaren 
herhaald. Pieters ouders hebben ondanks hun onmetelijke 
verdriet het op kunnen brengen acte de présence te geven, 
en zijn zelfs nog naar de kampioenswedstrijd in 2016 
van het 2de team, het voormalige team van Pieter, komen 
kijken, met Pieter in gedachten. Het overlijden van Pieter 
kan jaarlijks niet ongemerkt voorbij gaan, contact met de 
ouders wordt nog elk jaar onderhouden. 

2014, herdenkings-
wedstrijd.
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Tijs en Roos:
Jesper & Naud

Gijs en Denise:
Boet, Nouk & Auk

Bij de opkomst van het vrouwenvoetbal 
wordt het aantal vrouwen in het clubhuis 
duidelijk groter. De 3de helft bestaat niet 
alleen meer uit mannen en bier, maar ook 
uit leuke contacten tussen elftallen onder-
ling, vaak met discomuziek. Zo ontstaat 
er een geweldige mix. De 3de helft in het 
clubhuis wordt voortgezet in Sint Anneke 
met erna, voor de diehards, een afsluitend 
drankje in de Fuik. Het is dan ook niet 
vreemd dat deze zondagen ertoe geleid 
hebben dat er meerdere Trekvogels-stelle-
tjes zijn ontstaan met daarbij vaak kleine 
vogeltjes.

Trekvogels-stelletjes 
met vogeltjes

Martijn en Lola:
Luka & Rosie

Joost en Elma: 
Eef

Brian en Laura:
Josh

2019, herdenkings-
wedstrijd 5 jaar na 
overlijden.
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Peter en Yara:
Liv & Isa

Fanny en Jan: 
Lotte Stijn en Nikki:

Noa & Evi

Meggy en Oshra:
Ive & Eky

Jeffrey en Elke:
Mila & Juna

Lotte en Jeroen:
Teun

Pauli en Danielle:
Mick & Yara

Stamgasten

Duits feest

Mexicaans feest

Derde helft

Disco
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Wie nu aan Trekvogels denkt, associeert dit direct met 
die mooie locatie op de Kwakkenberg. Maar dat is niet 
altijd zo geweest. We nemen een duik in de geschie-
denis waarin het verhaal van de accommodatie, het 
clubhuis en de sportvelden, niet mag ontbreken. Ook 
plaatsen we hier de bijdrage die we op ons verzoek 
van onze voormalige buurman Orion hebben ont-
vangen. Over verschillen in cultuur en ambitie tussen 
Orion en Trekvogels en nog meer.  

Met vereende kracht
Het begon bij de oprichting toen eendrachtig, met 
eigen mankracht een stuk grond, gelegen aan de 
Postweg-Sleedoornstraat, van akker tot “voetbalveld” 
werd omgetoverd. Jammer dat hiervan geen foto’s 

beschikbaar zijn, want dan konden we ons voorstellen 
waarom het veld enkele jaren later werd afgekeurd. 
Trekvogels verhuist naar het Hengstdal. Met man 
en macht wordt hier gewerkt om een heuvelachtig 
landschap te veranderen in een sportveld. Dat lukte 
niet helemaal. Het voetbalveld kreeg de bijnaam “De 
Hangmat”. Weer later in 1949 moest Trekvogels deze 
plek verlaten. De Hangmat werd  volgebouwd. Inmid-
dels had Trekvogels op deze plek een eigen gezicht en 
karakter gekregen. Hiervan getuigt onderstaand lied 
als ode aan het oude voetbalveld in het Hengstdal:

Wijze: “daar bij die molen”

In ’t oosten van ons dierbare stad
Daar ligt een plekje grond,
Waar wij vele jaren hebben gespeeld
Daar waar onze wieg eens stond
Nu zijn er huizen op gezet
Daar was niets aan te doen
En uit is het met de pret
En met de voetbalschoen.

Daar op dat Hengstdal
Ons dierbaar Hengstdal
Daar speelden wij
Vele jaren met plezier.
2 maal 

3. Van Hangmat naar 
Kwakkenberg

1930, Trekvogels 1 op 
het beroemde veld 
“De Hangmat” in het 
Hengstdal. Op de 
achtergrond de huizen 
op de Berg en Dalse-
weg.

3. Van Hangmat naar Kwakkenberg
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Trekvogels ging spelen op een echt veld, op Heijen-
daal. Kleedruimte was er niet, daarvoor werd gebruik 
gemaakt van café Stunnenberg, op de hoek Driehui-
zer- /Kwekerijweg. In 1950 verhuist Trekvogels weer 
naar Nijmegen-Oost. Op de voormalige “Biezenput” 
zijn de voetbalvelden door oorlogsgeweld totaal 
vernield. Het terrein wordt heringedeeld, en vormt 
de locatie waar onze vereniging in 2022 nog immer 
speelt. Er komt ruimte voor Orion op het bovenste 
veld, korfbal (Noviomagum) op het middelste veld en 
Trekvogels en Oranje-blauw samen op het onderste 
veld. Er zijn geen kleedkamers beschikbaar, noodge-
dwongen wordt elders gekleed.

Sportprijs Nijmegen
Als eerste sportvereniging in Nijmegen bouwen de 
Trekvogels begin jaren ‘60 met eigen mensen een club-
huis. Vele uren timmeren, graven en metselen geeft de 
vereniging een eigen huis, waarin vele activiteiten ont-
plooid zullen gaan worden. De opening vindt plaats 
op 11 oktober 1963 door wethouder Peters. Voor al dit 

1963, timmeren, 
metselen, graven, 
aan  het eigen club-
huis.

3. Van Hangmat naar Kwakkenberg

werk krijgt Trekvogels de sportprijs van de gemeente 
Nijmegen. 
Bij de opening van het nieuwe clubhuis was al dui-
delijk dat het te klein was. Zo moest het feest voor 
de bouwers in de kantine van de camping aan de 
overkant gevierd worden, en dat terwijl genodigden 
en belangstellenden het eigen home bevolkten. Veel 
mensen ergerden zich daar aan. Er werd daarom 
besloten tot verdere uitbreiding van het clubhuis. De 
handen werden opnieuw uit de mouwen gestoken 
en er werd een flink stuk aangebouwd. Sindsdien is 
het clubhuis een succesvol onderdeel van het ‘’bedrijf 
Trekvogels’’. Het lijkt wel een  goedlopende kroeg, 
met jaloerse acties van de lokale horeca tot gevolg. De 
opening vond plaats in oktober 1967. In 1980 worden 
velden voor Orion en een trainingsveld voor Trekvo-
gels gerealiseerd op de Westerhelling, in overleg met 
de gemeente en de fraters Maristen, eigenaren van de 
grond. Door de gemeente worden gelden vrijgesteld 
voor verlichting, kleedhokken en doelen.
En net als 30 jaar eerder gebeurt dat met vereende 

kracht. De opening van het vernieuwde clubhuis door 
de wethouder Sport vindt in 1991 plaats. Hieraan heb-
ben 20 vrijwilligers gewerkt. De kleedkamers worden 
opgeknapt en uitgebreid naar 5 stuks. Een welkome 
aanvulling op ons sportpark gezien de gestage groei 
van beide clubs en de kwaliteit van de voorzieningen. 

Wetraveld, een stap vooruit
Eén groot struikelblok blijft jarenlang parten spelen: 
de toestand van de velden. Er is sprake van “...een 
akker, mijnenveld, woestijn of nog erger…”  Kran-
tenberichten over uitgevoerd onderzoek beweerden 
het tegendeel: “Nijmeegse velden in goede staat, 
waaronder die van Trekvogels en Orion”. De beide 
clubs waren in alle staten, en zorgden voor repliek: 
“Een burgeroorlog dreigt!” Resultaat had het niet. Het 
bleef ploeteren op erbarmelijke velden op het mooiste 
sportpark van Nijmegen. Pas weer in 1996 brengen de 
voortdurende klachten van vriend en vijand langzaam 
iets in beweging. Er ontstaan gedachten over een zo-
genaamd Wetraveld (Wedstrijd en Trainingsveld, een 

1997, het oude club-
huis.

mix van kunst- en natuurgras, dat een hogere belas-
ting kan weerstaan). Daarbij is met de groei van het 
aantal leden ook het ruimtegebrek op het sportpark 
prominent. En ja hoor: gelukkig wordt het Wetraveld 
toegekend. Het veld wordt in april 1999 aangelegd. 
Een eerste stap van de kwaliteitsverbetering die het 
sportpark nodig heeft. 

Sportpark te klein voor twee clubs
De krappe accommodatie met te weinig velden voor 
de groeiende clubs Trekvogels en Orion begint steeds 
verder op te spelen. Het sportpark lijkt op termijn 
geen onderdak meer te kunnen bieden aan beide 
clubs. De vraag rijst wie er dan verhuist of is fuseren 
een optie. Dat laatste komt er niet van. Beide clubs 
hebben 500 leden, waarvan velen zullen vertrekken 
indien de clubs samengaan. Een ledenstop is een no-
-go-area. Beide clubs willen uitbreiding. Dat zou goed 
kunnen op het vrijkomende terrein van de inmiddels 
gesloten camping. Maar dat gaat niet door omdat 
er op het voormalige campingterrein ruimte wordt 
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gegeven aan de natuur. Vervolgens organiseren beide 
verenigingen samen een protestmars naar het stad-
huis om de gezamenlijke wensen kracht bij te zetten. 
Dit levert dan niets op. Verschillende opties komen 
daarna voorbij zoals een verhuizing van Trekvogels 
naar het LIMOS-terrein of naar de Waalsprong maar 
die kunnen niet op steun rekenen.

Verhuizing Orion
Gelukkig volgt, eindelijk, een langverwacht en ge-
hoopt besluit van de gemeente. Er kunnen nieuwe 
voetbalvelden en kantines voor Orion en Trekvogels 
aangelegd worden. 
Hiervoor is € 2.8 miljoen beschikbaar. Daarmee wordt 
de kwestie wie van het sportpark gaat vertrekken heel 
actueel.

Raadpleging van de leden volgt op 15 mei 2003: 
VERHUIZEN of BLIJVEN. 
De wens van Trekvogels blijkt overduidelijk. De 
daaropvolgende bestuurlijke contacten leiden tot het 
besluit dat Trekvogels op De Kwakkenberg blijft en 
dat Orion in 2005 -2006 naar de nieuwe sportparkloca-
tie Mariënbosch aan de Nijmeegsebaan verhuist.  

De Kwakkenberg het thuishonk 
Verschillende activiteiten volgen: sloop van de oude 
kleedkamers en opening van de nieuwe kleedac-

3. Van Hangmat naar Kwakkenberg

commodatie in december 2004 door wethouder Paul 
Depla. Dit dankzij de vele inspanningen van de bouw-
ploeg van meer dan 10 personen. Als Orion verhuist, 
neemt Trekvogels hun clubhuis over. Een grondige 
renovatie volgt alvorens het feestelijk in gebruik te ne-
men. Sportpark De Kwakkenberg wordt in zijn geheel 
het thuishonk van de club!

2006, renovatie 
hoofdveld met 
kunstgras.

Sloop van het oude 
clubhuis.

Steen relief met 
Trekvogels uit het 
oude clubhuis.

Vernieuwing met steun van gemeente
In 2006 komt het eerste kunstgras op het hoofdveld, de 
kosten bedragen €470.000. Zowel voor de vele trainin-
gen als het afwerken van de competities een enorme 
aanwinst. 
In 2009 worden weer nieuwe kleedkamers, aanvullend 
op de bestaande, gebouwd en in eigendom genomen. 
Trekvogels heeft nu de beschikking over 10 kleedka-
mers. Seizoen 2016-2017 wordt het kunstgras op het 
hoofdveld, dat er dan al 11 jaar ligt, vernieuwd. 
Met steun van de gemeente komt er in 2019 ook een 
tweede kunstgrasveld inclusief het befaamde trai-
ningsveldje-in-de-hoek. Dit laatste geeft weer meer 
ruimte voor trainingen van de jeugd. Het gehele 
complex wordt duurzaam en energie-arm ingericht 
met plaatsing van LED-voetbalveldverlichting, in alle 
gebouwen LED-verlichting en zonnepanelen op de 
daken van het clubhuis en het kleedkamergebouw. 
Trekvogels is hiermee voorloper in de Nijmeegse 
sportwereld.  

2008, wethouder 
Depla (links) onthult 
met waarnemend 
Trekvogelsvoorzitter 
Lensen samen een 
plaquette.
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De kijk van Orion, jarenlang 
buurman van Trekvogels 
Orion is in 1933 ontstaan als club voor de jongeren uit 
de Christuskoning parochie, opgericht om te vermij-
den dat de katholieke jongeren bij een neutrale club 
(zoals Trekvogels) zouden gaan spelen. Toentertijd 
werd er onderscheid gemaakt tussen katholieke clubs 
en neutrale. Ze speelden ook in aparte competities. 
Beide clubs speelden in Oost maar wisselden in die 
tijd regelmatig van plaats. Het duurde tot de zestiger 
jaren, dat ze elkaars buren werden. Orion bespeelde 
het terrein op de Kwakkenberg samen met Oranje 
Blauw en de korfbalclub Noviomagum. Toen deze 
clubs om verschillende redenen naar elders vertrok-
ken, kwam er plaats voor Trekvogels. Het middelste 
veld dat niet voldeed aan de KNVB-normen, zou beur-
telings door een van de clubs worden bespeeld. Dat 
leverde natuurlijk niet alleen organisatorisch proble-
men op. Door het goede contact met de paters aan de 
overkant van de weg kreeg Orion een wedstrijd-trai-
ningsveld, waar nu het Erica Terpstra zwembad staat. 
De beide clubs werden beetje bij beetje groter met als 
gevolg een ruimtegebrek. Dat leidde tot een protest-
mars met alle jeugdleden naar het stadhuis op 9 mei 
2001. Er werd daar aan de wethouder een petitie aan-
geboden met de vraag een oplossing te bieden voor 
het nijpende tekort aan velden. Uiteindelijk leidde dit 
tot overplaatsing van een van beide verenigingen naar 
het toen nog braakliggende sportpark Mariënbosch. 
Welke vereniging en onder welke voorwaarden zou 
gaan verhuizen werd op 15 mei 2003 uitgemaakt in de 
aparte maar wel gelijktijdig georganiseerde bijzondere 
ledenvergaderingen. In het jaar 2005 verhuist Orion 
gedeeltelijk en in 2006 helemaal naar de Nijmeeg-
sebaan.

Culturen en ambities
In de beginjaren werd het verschil tussen Trekvogels 
en Orion vooral ingegeven door de lokale afkomst 

en de daarbij horende cultuur. Zo werden bij Orion 
de katholieken normatief “bewaakt” door de aal-
moezenier en was de middenstand rijkelijk vertegen-
woordigd. Bij Trekvogels was in de vorige eeuw de 
arbeidersklasse dominant. De denkers tegenover de 
doeners werd vaak gezegd, hoewel dat maar ten dele 
een juiste typering was. Wel was de scheiding katho-
liek en neutraal tot in de vijftiger jaren van toepassing. 
In de jaren 1970-2005 waren de onderlinge verhou-
dingen niet altijd gezond. Bij oudere leden is dat nog 
goed te voelen. Gelukkig neemt dat met de jaren af. 
Hoe hoog dat kon oplopen wordt duidelijk uit enkele 
anekdotes.  
Als Orion in de zeventiger jaren een uitwedstrijd 
speelde tegen Trekvogels en in de bestuurskamer 
werd ontvangen liep de voorzitter van Trekvogels 
steevast ostentatief weg zonder iets te zeggen. De 
voorzitter van Orion moest tijdens een kampioensre-
ceptie van Trekvogels door een bestuurslid bevrijd 
worden toen zijn Orion-das in brand dreigde te 
worden gestoken. Wat onschuldig, maar wel verve-
lend vermaak, was er ook rondom de derby’s. Beide 
partijen wilden de aandacht trekken door midden- of 
penaltystippen bij elkaar weg te halen, door beklad-
den van opstallen en doelpalen.
Ook in de ambitie was er in de tweede helft van de 
vorige eeuw en begin van deze eeuw een verschil tus-
sen beide clubs. Bij Trekvogels stond (althans door het 
oog van een buitenstaander) de gezelligheid voorop 
en kwamen daarna pas de sportieve doelstellingen. Bij 
Orion was dat andersom. Halverwege de negentiger 
jaren werd daar een begin gemaakt met een uitgebreid 
opleidingsplan voor de jeugd dat steeds verder is ont-
wikkeld en nu zijn vruchten afwerpt. Na het vertrek 
van Orion is er bij Trekvogels een andere populatie 
gekomen doordat ouders uit Oost hun kinderen liever 
dichtbij afleverden en doordat diverse seniorenteams 
zich meldden juist vanwege die gezelligheid. Inmid-
dels zijn beide verenigingen wat meer naar elkaar 
gegroeid en heeft de onderlinge concurrentie meer het 
karakter gekregen van een gezonde rivaliteit. In de 

jaren 90 was er al een begin gemaakt met een verbe-
terde onderlinge verstandhouding door het befaamde 
jaarlijkse taartentoernooi voor de jeugd van beide 
verenigingen.

De sportieve prestaties
Van Orion is bekend dat zij er pas in 1960 erin slaag-
den om van de Afdeling Nijmegen naar de 4e klasse 
KNVB te promoveren. Als Orion en Trekvogels elkaar 
troffen was dat meestal in de derde klasse. De laatste 
jaren zijn de clubs qua voetbal meer uit elkaar ge-
groeid zowel wat betreft het eerste als wat betreft de 
jeugd selectieteams. De onderlinge resultaten waren 

nogal eens in het voordeel van Trekvogels ondanks 
het feit dat Orion vaak in de stand hoger stond. Het 
technisch voetballende Orion was dan niet opge-
wassen tegen de grotere inzet van Trekvogels. De 
wil om te winnen was bij de laatsten duidelijk meer 
aanwezig. De derby’s waren sowieso altijd spannend.                                                                                                            
Twee wedstrijden zijn hierbij vermeldenswaard: op 2 
mei 2010 vond er een dubbele derby plaats die beide 
tot een kampioenschap van Orion konden leiden, 
gespeeld op het sportpark op de Kwakkenberg. Het 2e 
van Orion won van Trekvogels 2 en werd kampioen. 
Het eerste van Orion kon ook kampioen worden maar 
moest dan wel winnen van Trekvogels 1. Bij de stand 
2-1 voor Trekvogels kreeg Orion in de slotminuut 
een penalty die werd gemist. Onder hoge spanning 
moest nog een vijftal minuten met de telefoons open 
afgewacht worden hoe de concurrent het had gedaan. 
Die bleek ook verloren te hebben waardoor de ontla-
ding bij de spelers van Orion en de vele toeschouwers 
alsnog kon komen. 
Enkele seizoenen later waren de groen zwarten naar 
Mariënbosch gekomen, op bezoek voor een compe-
titiewedstrijd. Om de derby-sfeer te verhogen was 
besloten de wedstrijd op zaterdagavond te spelen. Een 
lichtwedstrijd. Voor de publieke belangstelling een 
gouden greep: meer dan duizend toeschouwers. En 
wat een sfeer! Trekvogels won met 0-1. 

Tenslotte
Trekvogels is in Nijmegen een alom gewaardeerde 
vereniging, die de zaken op orde heeft en waarin veel 
competentie huist. Het hoort bij de betere clubs van de 
stad en is zeer in trek. Helaas belemmert ruimtetekort 
een verdere groei. Orion wenst Trekvogels een gezon-
de toekomst toe waarin het huidige goede behouden 
blijft, zij nog verder groeit en waarin ook sportief nog 
stappen worden gemaakt.

Ad Frik
oud-voorzitter Orion

2018, lichtwedstrijd 
op zaterdagavond, 
Trekvogels won met 
0-1.
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Er zijn veel mensen die bij Trekvogels een plezierige 
vrijetijdsbesteding vinden en de club smoel geven. Na 
achtergronden over het belang van en de behoefte aan 
voetbal krijgen hieronder drie vertegenwoordigers 
van de ‘lagere’ teams van toen (Bert Frings en Pieter 
Derks) en van nu (Jan Sommerdijk) het woord.

Het gaat dus bij Trekvogels niet alleen om de vaan-
deldragers: de mannen én vrouwen van het eerste, zij 
die het er voor over hebben zich tot het uiterste van 
hun kunnen in te zetten voor de punten en jarenlang 
trainen om hun talenten te ontwikkelen. We hebben 
het hier over degenen die hun tas enkel voor het wed-
strijdje in het weekend pakken. Zij allemaal beleven 
hun sport optimaal tot de dag van vandaag. En dat 
zijn er bij Trekvogels heel veel! Zij bevolken onze 
‘lagere’ teams, maken van hun zaterdag of zondag een 
mooi uitje, af te sluiten met een hapje, een drankje en 
een praatje in ons clubhuis. Waar het in het weekend 
om ‘het echie’ gaat bevolken zij met zijn allen alle 
avonden in de week onze velden om hun dagelijkse 
sores op de trainingen weg te bewegen en gezellig sa-
men te zijn. En niet alleen nemen zij in aantal toe, van 
enkele teams bij het begin tot een 23 seniorenteams in 
2022, ook de diversiteit neemt toe. 
In den beginne was er maar één jeugdteam. Er was 
geen competitie en men moest zeker 12 jaar zijn. Bij 
haar honderdjarig bestaan heeft Trekvogels 37 jeugd-
teams, en kan er vanaf 5 jaar gevoetbald worden in 
alle denkbare competities en bekerduels. Vanaf de 
jaren tachtig zijn ook de meiden en de vrouwen in 

4. Spelplezier en 
ontmoeting voor velen

competitieverband gaan voetballen: meiden spelen 
gemengd met de jongens of hebben een plekje in 
één van de vijf meidenteams, het vrouwenvoetbal 
heeft momenteel vijf seniorenteams en drie vrouwen 
30+-teams. Trekvogels biedt sinds jaar en dag on-
derdak aan hele teams Nijmeegse studenten, die als 
vriendenteam hun studietijd aangenaam verrijken, en 
veelal na afstuderen bij de club blijven. 

Behoefte aan bewegen
Voetbal, en Trekvogels in het bijzonder, blijkt in een 
groeiende maatschappelijke behoefte te voorzien. In 
het dagelijks bestaan is gezondheid een groter issue 
aan het worden. Bewegen in de buitenlucht, samen 
met anderen, door weer en wind, als aangename en 
zorgeloze afwisseling met het drukke alledaagse be-
staan, in sportieve rivaliteit wordt steeds belangrijker. 
In de talloze mogelijkheden om je vrijetijd te benutten 
blijft voetbal fier overeind. En waar er nogal eens forse 
oordelen over onze jeugd geveld worden (“patatgene-
ratie, schermkinderen, generatie Z” zijn nog de meest 
vriendelijke typeringen) laat een zaterdagje bij Trek-
vogels een actieve en sociale kant van onze jongens en 
meisjes zien, samen met hun volwassen clubgenoten.

Trekvogels is een goed nest
Veel Vogels blijven lang lid van de vereniging. Hoe 
dat komt? Daar zal eenieder zo zijn redenen voor 
hebben. Voor de meesten zullen dat niet (alleen) hun 
sportieve prestaties zijn. Het zou te maken kunnen 
hebben met de bal. Of het ontmoeten van je vrienden. 

4. Spelplezier en ontmoeting voor velen

2017, Spelplezier op het John Jochems toernooi.
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Het spelplezier. De grappen en grollen tussendoor. De 
derde helft. Je eigen team tegen de rest van de wereld. 
Afreageren van spanningen. Je de nieuwe Maradona 
wanen, en daarin tegengesproken worden door je 
maten. Er zal meer te bedenken zijn, maar dat samen 
voetballen een grote bindende kracht heeft staat als 
een paal boven water. Trekvogels is vooral gebonden 
aan en verbonden met Nijmegen-Oost, waarbinnen 

Jan Sommerdijk op zijn 53e 
nog steeds bij Trekvogels
Jan speelt sinds mensenheugenis, om precies te zijn 
vanaf 1991, bij Trekvogels. Altijd op de zaterdag, altijd 
een gemiddelde speler gebleven, en altijd in een team 
waar voetbal voorop staat, maar de derde helft niet te 
versmaden valt. Teamleden blijven om deze reden lang 
bij elkaar en vormen zelfs op den duur een vriendenteam, 
tot op de dag van vandaag. We hebben wel veel spelers 
nodig, want waar we 30 jaar geleden aan 14 of 15 man 
genoeg hadden om de competitie goed door te komen moet 
tegenwoordig onze selectie uit zeker 22 man bestaan om 
nog voldoende fit aan de start te verschijnen. De leeftijd 
begint langzaamaan zijn tol te eisen. Hoewel… het zijn 
eigenlijk tóch vooral de jongeren in het huidige elftal die 
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Winst met acht man
Uitwedstrijd naar Randwijk, met ternauwernood 11 
man. Op de heenreis al een medespeler ongelukkigerwijs 
laten staan, ter plaatse aangekomen er achter gekomen en 
hem gaan zoeken. Gevonden met een broodje kroket in de 
mond, in vliegende vaart terug naar het inmiddels met 8 
man spelend team en de winst behaald. Feest!

Minder mooi: agressie
En de minder mooie kant moet ook benoemd: de agressie 
op de velden. Er waren beruchte tegenstanders, die er 
niet voor terugdeinsden fikse overtredingen te maken, 
bedreigingen te uiten, grenzen te overschrijden. Enkele 
malen hebben we ook wedstrijden niet gespeeld vanwege 
de te verwachten ongeregeldheden. Gelukkig steunde de 
club ons daarbij, maar een oplossing is dat natuurlijk 
niet gebleken.

Veel plezier in samen voetballen
Ik heb veel plezier in het voetbal, in de sfeer die bij ons 
team maar vooral ook in de hele club hangt. We zijn wel 

eens gevraagd met het hele team over te stappen naar een 
andere vereniging, maar daar hoefden we niet lang over 
na te denken. En al is er wel eens onvrede over een te 
slecht veld, we hebben niet altijd meteen een kleedkamer, 
er is geen scheids: nooit zullen we overstappen naar een 
andere club. We hebben veel te veel plezier in het samen 
voetballen, en samen borrelen over het bereikte resultaat, 
over Ajax of Feijenoord als de beste Nederlandse club, 
over de dingen die mannen zoal bezighouden. Het beste 
wat Trekvogels is overkomen is het vertrek van Orion 
van het sportpark. Dit sportpark is nu helemaal beschik-
baar voor de club. De accommodatie is in de jaren erna 
sterk verbeterd (waar we ook nog een handje aan mee 
hebben geholpen), de club kon groeien en de goede sfeer 
is gebleven. Wat ook bekend is bij de andere verenigingen 
overigens, want menig tegenstander blijft na de wedstrijd 
in het clubhuis hangen om na te genieten. En wat daar 
nu het geheim van is? De mensen die Trekvogels maken, 
de diversiteit van dat gezelschap, die combinatie die het 
aantrekkelijk en gezellig maakt. 

Bert Frings, van speler tot be-
stuurder
Bert Frings was tot 2020 jarenlang wethouder in Nijme-
gen. Daarvoor was hij voetballer en lid van het bestuur 
bij Trekvogels. Decennia terug kwam Bert naar Trekvo-

gels, toen hij van Dukenburg naar Nijmegen-Oost ver-
huisde. Hij speelde in het derde elftal op zondag. Dat was 
een goed team. Ze wonnen vrijwel alles, en dat viel op. 
Er werd aan hen getrokken om bij de selectie te komen. 
Dat zagen ze niet zitten. En zo ontstond een vriendenelf-
tal met als naam: “Rode Kool”. Naast het voetballen en 
de “derde helft” hielpen ze bij het invullen van allerlei 
formulieren bij diverse leden van Trekvogels. Ook namen 
ze af en toe jongens in het elftal op, die elders moeilijk te 
plaatsen waren. 

Uniforme kleding of…..
Bert was linksback of voorstopper “met het mes tussen de 
tanden”. De kleding was ingewikkeld. Het team had wel 
allemaal een groen-zwart shirt, maar broeken en kousen 
hadden alle kleuren van de regenboog. Dat was niet naar 
de zin van elftalleider Jan Kleppe. Hij dreigde iemand 

het sportpark gelegen is. Verhuizingen naar andere 
delen van de stad, of naar de grote wereld buiten 
Nijmegen staan echter een potje op de Kwakkenberg 
in het weekend niet in de weg. Gezellig! En leuk, ook 
voor het hele gezin. Trekvogels verwelkomt inmid-
dels ook de zonen en dochters van velen. Zo is de club 
uitgegroeid tot een bloeiende vereniging met zo’n 
1200 leden bij haar honderdjarig bestaan in 2022.

met pijntjes en spierblessures verstek moeten laten gaan, 
en de 50-plussers die in de strijd voorop gaan. 

Broedplek voor politiek talent
In het begin was Bert Frings leider van het team. Enkele 
jaren later heb ik het leider-stokje van hem overgenomen. 
Ook Hubert Bruls speelde in ons team, waarmee Trekvo-
gels samen met Frans Timmermans een ware broedplek 
voor politiek talent blijkt te zijn. Je hoeft echter niet 
bekend te zijn om indruk te maken. 

Mooie herinneringen?
De keren dat Betsie Kersten meevoetbalde. En de keer dat 
Jan van Koolwijk samen met het team een verwarmend 
inkijkje in het amateurvoetbal op Gelderland-tv gaf. De 
rivaliteit met Orion, die als koploper in de competitie 
hooghartig ons lager geklasseerde team eens een lesje zou 
komen leren. Ze trokken daarvoor alles uit de kast maar 
kwamen van een koude kermis thuis: 3-0 en nog een 
lange avond.

Landelijk nieuws 
De affaire van de shirtreclame, gesponsord door één van 
onze spelers die een coffeeshop bezat. Aanhangig gemaakt 
door RTL-nieuws en De Telegraaf is door de KNVB op 
straffe van uitsluiting een verbod op het dragen ervan 
uitgevaardigd. We hebben ons verzet, maar uiteindelijk 
hebben we bakzeil moeten halen en spelen we nu, met 
dezelfde sponsor, met het logo “Voedselbank”.



100 jaar  v.v. Trekvogels54 55

niet op te stellen, als hij niet het goede tenue aan had. 
Vervolgens had iedereen wat anders aan en kon hij niet 
anders. Het probleem werd uiteindelijk opgelost doordat 
Jan Kleppe de week daarna een complete outfit voor de 
desbetreffende speler had gekocht!  

Politiek actief
Ook waren de jongens van het derde bezig met politiek. 
Dat leverde discussie op in de club. We waren hier om te 
voetballen en niet om politiek te bedrijven. Toch gingen 
we met een aantal mensen staken en meedoen aan een 
actie van Freek de Jonge “bloed aan de paal” in verband 
met het wereldkampioenschap voetbal in 1978 in Argen-
tinië. Ook tijdens de demonstraties tegen kernenergie in 
Dodewaard kon niet iedereen aan het voetballen meedoen 
van dit team. 

Naar de bestuurstafel
Toen Bert (vanaf 1993) niet meer kon voetballen, ging 
hij fluiten op zaterdag. Enige tijd later werd hij gevraagd 
om bestuurslid te worden. In het bestuur was hij vooral 
verantwoordelijk voor de velden, kleedkamers en club-
huis. Belangrijk wapenfeit was de verhuizing van Orion. 

4. Spelplezier en ontmoeting voor velen

Daardoor is Trekvogels nog de enige voetbalclub op de 
Kwakkenberg. Samen met Louis Fliervoet van Trekvo-
gels en twee bestuursleden van Orion werden afspra-
ken gemaakt met wethouder Paul Depla. Afgesproken 
werd dat Orion een ‘’bruidsschat’’ mee zou krijgen. Die 
gebruikten ze om nieuwe accommodatie te laten bouwen. 
Trekvogels bouwde zelf nieuwe kleedkamers en verbouw-
de zelf het oude clubhuis van Orion tot het huidige huis 
van de Trekvogels. Er was wel de nodige discussie over 
het feit dat Orion extra geld kreeg. Uiteindelijk is er inge-
stemd met de deal. Het past ook echt bij het karakter van 
Trekvogels om zelf de kleedkamers en het nieuwe club-
huis op te bouwen. 

Ambitie en geld
In het bestuur en met de leden was er discussie over de 
ambities van Trekvogels. We wilden hoger spelen dan de 
vierde of vijfde klasse. Doel was om een stabiele 3e klasser 
te worden. Daarbij speelde ook de (steeds terugkomende) 
vraag over wel of niet betalen van spelers van het eer-
ste elftal. Die 3e klasser zijn we nog steeds. Zonder te 
betalen.

Je moet spelen om te kunnen 
scoren
Het weekend is al weer bijna afgelopen als cabaretier 
Pieter Derks op het veld staat. Maar wat een inzet, 
wat een teammentaliteit!

Gut, en dit is echt niet onaardig bedoeld, maar Pieter 
Derks en voétbal? Je ziet die bril al over het veld 
vliegen, knieën vol moddervegen, noppen die bruut 
in zijn wang worden gestanst door een vlezige bruut. 
Een traan, verslagenheid, een troostende arm die hij 
mismoedig afschudt. 
Maar nee, daar rent hij toch echt met zichtbaar plezier 
over het veld, de linkshalf van het achtste van v.v. 
Trekvogels te Nijmegen. Tegenstander is VVLK 4, 
hekkensluiter van deze toch al erbarmelijke zondag-
poule. “We spelen zevende reserveklasse, het aller-al-
lerlaagste – ik heb een niveau uitgezocht waarbij mijn 
motoriek volledig tot zijn recht komt.” 

Langs de tochtige zijlijn staan nul supporters. VVLK 
neemt twee minuten voor tijd de 25ste tegentreffer in 
ontvangst. De maker? Pieter Derks. “Mijn derde van-
daag, normaal scoor ik één keer per seizoen!”
De eindscore (26-0) bevestigt maar weer eens dat het 
dus niet erg is dat ze zelden trainen: “Op donder-
dagavond sta ik altijd in het theater, de rest kan geen 
oppas vinden of is geblesseerd.” Maar nog opwin-
dender dan de absurde uitslag is een fotograaf in hun 
kleedkamer, dan moet er effe stoer worden gedaan. 
Dan kun je denken aan dingen als: 
“Piet, trek je trui effe strak zodat de sponsor te zien 
is!”
“Volgende week wel weer met je eigen team meespe-
len hé!”
“Pieter, kijk eens wat zwoeler!”
Etcetera, plus een werkelijk adembenemende zweet-
geur, sportbroekjes die bij elkaar naar beneden wor-
den getrokken, en een “bekende piemel in de douche.” 
Al met al een verrassende zondagochtend, zonder 
kapotte brillenglazen en met de prettige wetenschap 
dat mensen je zo af en toe nog eens kunnen verbazen. 

Tekst: Carolien Spaans; foto: Erik Smits.

2016, Pieter Derks in 
Volkskrant maga-
zine.

2016, John Jochems 
toernooi.
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5. Vrouwen in beeld  
Vroeger gingen meisjes op hockey, turnen of tennis. 
Nu is het normaal dat een meisje gaat voetballen. Dat 
lijkt vanzelfsprekender dan het is. Hoewel het vrou-
wen voetbal ook al  jaren  bestaat, heeft het lang moe-
ten vechten voor erkenning in een traditionele man-
nenwereld. In die tijd klonken reacties als  ‘’Voetbal 
is alleen een sport voor vrouwen als ze op de tribunes 
zitten’’. 
Trekvogels is één van de eerste clubs in Nijmegen die 
het vrouwen-voetbal omarmde. Dat ging aanvanke-
lijk in de luwte, met ups en downs. De laatste jaren 
zit de groei er goed in. Geen andere club heeft zoveel 
vrouwenteams. Er loopt talent rond, speelsters krijgen 
een uitnodiging voor KNVB-selecties en het eerste 
vrouwenteam voetbalt steeds hoger. Met 144 vrouwen 
vertegenwoordigen zij 15% van het ledenbestand van 
de club. 
De groei van het vrouwenvoetbal zorgt voor enthousi-
asme en een goede sfeer binnen de club, bijvoorbeeld 
duidelijk merkbaar op de zondagmiddagen wanneer 
de vrouwenteams thuis spelen of bij de feesten in het 
clubhuis zoals “Rio op de berg”.  
De toekomst van de club is ook verzekerd. Want de 
afgelopen jaren zijn er verschillende stelletjes ontstaan. 
Hieronder gaan we via twee interviews met insiders 
dieper in op de ontwikkelingen van het vrouwenvoet-
bal. 

2017, Vrouwen 1 
deelt de punten met 
Woezik: 1-1.

5. Vrouwen in beeld  

2017, Suzanne de Kort in actie, 
Trekvogels Vrouwen 1 tegen Woezik.
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Trotse vrouwen over sfeer en ge-
lijke waardering 
Nikki Jansen, Fanny Stoop, Anneke Poelen en Yara 
Kersten, vertegenwoordigers van een  generatie mei-
den- en vrouwenvoetbal. Ze zijn inmiddels mid-derti-
gers, bijna allemaal al 25 jaar lid van de club.

Zij vertellen over hun ervaringen, wat hen aantrok bij 
Trekvogels en hoe ze bij Trekvogels zijn gekomen. Nikki 
en Fanny begonnen via school met voetbal. Anneke voet-
balde eerst bij Achilles en is er later bij gekomen nadat 
ze had meegedaan aan een toernooi bij Trekvogels. Gaan 
voetballen lag niet altijd helemaal voor de hand. Reacties 
ook binnen de familie waren nogal eens verbaasd. Een 
opa die zei: “oeioeioei…”. Andere clubs waren (nog) 
niet geïnteresseerd in meidenvoetbal. Bij Trekvogels wel, 
in een apart meidenteam, dat overigens wel óók tegen 
jongens speelde. Bij winst van de meiden zorgde dat voor 
tranen bij de tegenpartij. Het meidenteam werd zo’n 
vijf jaar achtereen kampioen. Dat was aantrekkelijk voor 
andere meiden en zorgde voor steeds meer aanwas. De 
meiden- en vrouwenafdeling van Trekvogels werd groter, 
het eerste vrouwenteam kreeg een steeds grotere mei-
den-achterban. De leiders en trainers van toen zorgden 
voor een aanstekelijke sfeer. Ze legden met eenvoudige 
tactische adviezen “Fanny, jij in de spits, de rest loopt 
er rondomheen!” de basis voor een stevige technische en 
tactische groei heden ten dage. 
Deze lijn is voortgezet met hulp van ouders en trainers. 

5. Vrouwen in beeld  

En niet te vergeten natuurlijk de kleedkamermoeders, die 
moesten helpen bij omkleden, en het gehele team mentaal 
ondersteunden. Daarmee werd onderstreept dat het bij 
meidenvoetbal, meer dan bij de jongens, draait om vooral 
het sociale gebeuren, naast het sportieve. 
Vrouwenvoetbal bij Trekvogels bestond al toen deze 
meiden aan hun carrière begonnen. Veel belemmering 
hebben zij daarom als meidenteam binnen de club niet 
ondervonden, al was wat meer aandacht in de beginfa-
se bij bijvoorbeeld kampioenschappen welkom geweest. 
Dat mocht de pret niet drukken. Daarbij waren ze in het 
clubhuis meer dan welkom en kregen ze ruim voldoende 
credits. Marianne, Trees, Anita zijn daarbij nogal altijd 
erg ondersteunend, en tonen voortdurend interesse in het 
reilen en zeilen bij de meiden en vrouwen. 

Ook presteren
Met Peter van Zandbrink en Paul Pas is het meiden- en 
vrouwenvoetbal in een stroomversnelling geraakt en is 
het tot op de dag van vandaag alleen maar beter gegaan. 
Daarmee deed ook het presteren meer zijn intrede. Het 
eerste team ging steeds hoger spelen, selectie op kwaliteit 
werd prominenter. Hoewel mooi natuurlijk ervaren de 

2018-2019,
Vrouwen 1 en 2, 
gepromoveerd.

Staand Anneke,
zittend vlnr.
Fanny, Nikki, Yara.

vrouwen dit zelf niet altijd als positief. Waren de teams 
tot dan toe vooral vriendinnenteams, het selecteren op 
kwaliteit leverde wel eens spanning op. 

Sfeer belangrijk
Allen geven aan dat het de sfeer is, onderling en binnen 
de club, die maakt dat je bij Trekvogels blijft. Zelfs als je 
naar een andere stad verhuist omdat je daar gaat stude-
ren. Je komt gewoon terug. Het zou mooi zijn als de goe-
de prestaties van het eerste vrouwenteam niet alleen op 
sportieve waarde geschat worden, maar dat deze waarde-
ring ook uitgedrukt wordt in gelijkwaardige facilitering 
als het eerste herenteam. Hoewel dat namelijk beschouwd 
wordt als het vlaggenschip van de club, met een regionale 
uitstraling, kan het vrouwenvoetbal bogen op een relatief 
hoger klasse-niveau, met eveneens een regionale uitstra-
ling. Hopelijk gaat dat ooit gebeuren. 
Al met al voelen de vrouwen aan tafel een grote trots op 
de vijf vrouwenteams en de drie 30+ vrouwenteams die 
hun intrede hebben gedaan, de meiden van de jeugd van 
nu die met plezier voetballen en de vooruitgang die in de 
loop van de jaren gemaakt is en de club waarbinnen het 
vrouwenvoetbal een onmisbare plaats heeft verworven. 

Ruim 12 meter stof! 
Eerst de letters goed 
uitmeten en aftapen. 
Inkleuren maar! Een 
tweede laag verf 
erover. Zwart erop 
knallen. Nog ff zeil-
ringen plaatsen. Jaaa 
en hij is af! Myrt & 
Naomi.
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Paul Pas: aan de basis van het 
vrouwenvoetbal 
We spreken met Paul Pas. Hij was jarenlang drijvende 
kracht achter het meisjes- en vrouwenvoetbal bij Trekvo-
gels. 
Halverwege de jaren negentig, 25 jaar geleden, wilde 
zijn dochter Demi voetballen, en haar meisjesteam had 
een trainer nodig. Paul wilde dat wel een jaartje doen, 
wat er dertien in totaal werden. Samen met Peter van 
Zandbrink heeft Paul het meidenvoetbal bij Trekvogels 
opgebouwd. Paul deed het voetballen en Peter zorgde 
voor het papierwerk en de organisatie. Samen staan ze 
aan de basis van het vrouwenvoetbal bij Trekvogels. In 
het begin moesten zij veel zelf regelen. De club gaf hen 
voldoende ruimte om dat te doen. Zelfstandig dingen 
regelen, samen met de ouders. Ze vroegen enkele moeders 
die de zorg voor de meisjes in de kleedkamers op zich na-
men: kleedkamermoeders. Het meisjesvoetbal stond nog 
in de kinderschoenen. 

5. Vrouwen in beeld  

Paul is blij met het vertrouwen dat hij kreeg van de 
ouders. “Ik heb ze niet alleen leren voetballen, maar ook 
leren drinken en niet alleen bier”. Aan het einde van het 
seizoen was er een mooi eindfeest met de meiden,gespon-
sord door Hendriks van McDos, sponsor van NEC, die 
hij ergens in de stad tegen het lijf liep. 
De ontwikkeling van het vrouwenvoetbal bij Trekvo-
gels verliep voorspoedig. Dat was vooral te wijten aan 
een hele talentvolle groep meiden. Een hechte groep, die 
zowel in als buiten het veld vriendinnen waren. Dat was 
ook wel eens lastig, omdat nieuwe speelsters er met moei-
te tussen kwamen. Dan moest hij nog wel eens optreden. 
En ze konden ook goed voetballen. 

Gezelligheid en resultaat
Paul vind het belangrijk, dat het naast gezelligheid vooral 
om resultaten gaat. Dan moet je wel twee keer in de week 
trainen. Naast het talent is vooral die trainingsinzet 
belangrijk geweest voor de resultaten. Trainingsopkomst 
is belangrijk naast gezond fanatisme en stevig trainen. 
Als je fysiek sterk bent en veel inzet toont heb je veel kans 
om te winnen. 

Ondersteuning en ruimte voor vrouwenvoetbal 
We bespreken de positie van het vrouwenvoetbal bij 
Trekvogels. In zijn algemeenheid is het heel goed voor 
Trekvogels. Het bepaalt voor een groot deel de goede 
sfeer. Er is nu goede samenhang tussen de verschillende 
vrouwenteams. Je ziet ze bij elkaar langs de lijn staan. 
Maar ook bij het eerste (mannen)team. Belangrijk voor de 
gezelligheid in het clubhuis. “Vrouwen hebben veel ple-
zier samen, ze kijken naar elkaars wedstrijden en zorgen 
voor veel gezelligheid”. 
Over vrouwenvoetbal wordt (vaak door mannen) veel 
geoordeeld. Er zijn zelfs oudere leden die riepen “laat ze 
maar een pot eten koken”. Paul vindt het niet zo interes-
sant wat anderen er van vinden. Wel is het belangrijk, 
dat de club goede ondersteuning en ruimte geeft voor de 
ontwikkeling van het vrouwenvoetbal. 

Belangrijk is, dat vrouwenteams en mannenteams op 
een zelfde wijze behandeld worden. Ze zijn niet hetzelf-
de, maar vragen wel om een gelijke behandeling. En dat 
gebeurt ook steeds meer. 

Toekomst vrouwenvoetbal
 “Mooi om te zien, dat we met een klein groepje meisjes 
zijn begonnen. Dat heeft zich ontwikkeld tot een solide 
vrouwenafdeling op alle niveaus. En het is fijn, dat het 
niet is ingestort toen Peter van Zandbrink en ik er mee 
stopten.”
Over de toekomst van het vrouwenvoetbal. “Vrouwen-
voetbal is niet meer te stoppen. Een groeiend aantal 
teams speelt betaald voetbal. En bij de amateurs moeten 
we blijven zorgen voor een goede aanwas van nieuwe 
speelsters van onderop.” Op de vraag, wie de beste voet-
balster van Trekvogels is, komt een duidelijk antwoord: 
Anneke Poelen. Het is goed om met haar en enkele andere 
voetbalsters te spreken voor dit boek. u

Paul en Trekvogels 
Paul heeft ook zelf bij Trekvogels gespeeld. Hij was 10 
jaar toen hij daar ging voetballen. Zijn broertjes voet-
balden bij Dynamo. Maar omdat vriendjes uit de buurt 
hem vroegen ging hij voetballen bij Trekvogels. Dat is in-
middels al weer 46 jaar geleden. Paul begon bij de D-tjes 
en voetbalde er zijn hele jeugd. Hij was keeper. Daarna 
speelde hij nog even in het tweede elftal en vervolgens 
tot zijn 36e bij een vriendenteam. “Ik voetbalde met mijn 
hele lijf, hoofd en emotie. Op een gegeven moment was 
het niet meer verantwoord vanwege hartproblemen, een 
familiekwaal, waar twee broers en mijn vader aan zijn 
overleden. Na de open-hartoperatie ben ik er wel weer 
bovenop gekomen, maar kon ik niet meer voetballen. Ik 
ben nog wel altijd lid van Trekvogels”. 
Een belangrijk kenmerk van Trekvogels is de goede sfeer. 
Ook met feesten. In de oude kantine werd vroeger 5 
dagen carnaval gevierd. Als het bier op was, werden er 
fusten uit de kroeg om de hoek gehaald. Je moest kaarten 

kopen, na de training. En als je er niet snel bij was, was 
het uitverkocht. De tent zat dan bomvol. 

Toekomst Trekvogels
De toekomst van Trekvogels ziet er rooskleurig uit. Wel 
moeten er steeds mensen zijn die de schouders er onder 
zetten. Inzet van bestuur en veel vrijwilligers. Trekvogels 
is een heel diverse club. Met mensen uit alle lagen van 
de bevolking. Uit Nijmegen-oost, maar ook uit andere 
delen van de stad. Er is altijd wel discussie. Over beleid 
en keuzes. Soms ook fel. Sommige mensen spreken dan 
niet meer met elkaar. Dat is jammer, maar er zijn genoeg 
anderen waarmee je wel kunt babbelen. 

Wij zijn Trekvogels.
In veel opzichten is Trekvogels een afspiegeling van de 
samenleving. Met alle vraagstukken die daar ook bij 
kunnen horen. Uitgangspunt is steeds, dat iedereen 
mee moet kunnen doen. Acceptatie van bijvoorbeeld 
homoseksualiteit is bij de vrouwen veel groter dan bij de 
man-nen. Er zijn de nodige lesbische relaties opgebloeid 
bij Trekvogels. En zolang het team geen last had van die 
relaties vond Paul dat prima. Helaas is homoseksualiteit 
bij de jongens nog minder geaccepteerd. Want er heerst 
toch een beetje een machocultuur bij het voetballen. 
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Trekvogels is niet van het bestuur, maar van zijn le-
den. Zij maken Trekvogels tot een vereniging die sport 
biedt op alle dagen van de week, aan mensen van alle 
gezindten, jong en oud, dik en dun, bemiddeld en 
onbemiddeld, van Nederlandse en niet-Nederlandse 
komaf, man en vrouw met alles er tussenin, binnen en 
buiten de wijk. De club zorgt voor saamhorigheid en 
onderlinge betrokkenheid van leden die tot ver buiten 
het sportpark reikt. Dat heet nu inclusief: hartstikke 
inclusief dus! 
De vereniging doet dit met veel overtuiging en en-
thousiasme. Velen, eenmaal lid, blijven voor het leven 
lid. Ze melden hun zonen en dochters aan en maken 
vrienden en buurtgenoten enthousiast over de club. 
Die bindende factor tussen mensen van alle slag is 
Trekvogels niet alleen nu maar vanaf de oprichting 
geweest. In al die tijd was het vanzelfsprekend dat de 
leden daar waar ze konden een handje uit de mouwen 
staken om de vereniging draaiende te houden. Ook de 
gemeente is die inzet van vrijwilligers niet ontgaan, 
zoals blijkt uit dit citaat: “de gemeente die slechts de 
helft van het veldonderhoud vergoedt. De andere 
helft dient door vrijwilligers van de club uitgevoerd te 
worden”. 

Inzet van veel vrijwilligers nodig
Voetbal kan alleen bestaan door de landelijk ruim 
400.000 vrijwilligers die week in week uit helpen bij 
een voetbalclub bij hen in de buurt, als scheidsrechter, 
trainer of  gastouder in het clubhuis. Al die vrijwilli-
gers die gezamenlijk zorgen dat elk weekend honder-

den jongens, meisjes, mannen en vrouwen kunnen 
genieten van deze prachtige sport. Sommigen zie je op 
of langs het veld, of achter de bar in het clubhuis. Veel 
andere vrijwilligers zijn een stuk minder zichtbaar. 
Neem bijvoorbeeld de bestuurders, de veld- en kleed-
kamerplanners, de wedstrijdsecretarissen. Zij vervul-
len iedere dag weer een belangrijke rol in het mogelijk 
maken van het voetbal. 
Ook Trekvogels bestaat dankzij de inzet van vele vrij-
willigers. De ‘harde’ kern van Trekvogels wordt ge-
vormd door voornamelijk mensen uit Nijmegen-Oost. 
Zij bepalen de speciale informele cultuur van Trek-
vogels, een vereniging van hartelijke en enthousiaste 
mensen, die elkaar naast het voetbal ook treffen bij an-
dere activiteiten zoals carnaval, en bingoavonden. Dat 
was, is en blijft alleen maar mogelijk met de vrijwillige 
inzet van velen. De werkzaamheden variëren, zoals 
het groen onderhouden, schoonmaken, aanbrengen en 
verwijderen van reclameborden, beregenen en belijnen 
van de velden. Van de ploeg die de velden onderhoudt 
tot de jeugdleden die een jonger jeugdteam trainen, de 
ouders die de teams van hun kinderen begeleiden en 
van de jeugdleiders tot het barpersoneel: velen dragen 
hun steentje bij. En wat te denken over de ‘mensen-
-met-de-gouden-handjes’: het zelf bouwen en verbou-
wen van clubhuis en kleedkamers is door de leden zelf 
gedaan, en vormt een resultaat om trots op te zijn! 
Een  vrijwilliger zorgt voor een sportief en veilig 
klimaat waar iedereen zich thuis kan voelen. Zoals 
één van de vrijwilligers aangeeft: “Iedereen is bij ons 
even belangrijk, iedereen telt mee. Dat zie je ook op de 
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zaterdag- en zondagmiddagen op de velden, en na de 
wedstrijden in het clubhuis terug. Je ontmoet elkaar, 
blikt terug op de gespeelde wedstrijd en de zojuist 
afgeronde activiteiten en kijkt vooruit naar wat er nog 
komen gaat. Dat maakt het zo mooi om hier onderdeel 
van te zijn. Het geeft energie dat zoveel verschillende 
soorten mensen elkaar ontmoeten, plezier is belang-
rijk. Ook is het fijn om een -kleine- bijdrage te kunnen 
leveren en te zien dat het werk dat je doet tot resultaat 
leidt. Daarnaast doe je ervaring op die je ook weer mee 
kunt nemen in andere situaties, bijvoorbeeld op het 
werk. En waardering geven kan op een simpele ma-
nier door middel van een schouderklopje, een attentie 
rond de Kerst of vlaai bij de koffie.” 

Nieuwe taken en nieuwe vrijwilligers
Lang waren er veel mensen, hele families, die gene-
ratie op generatie, bij nacht en ontij voor Trekvogels 
als vanzelfsprekend klaarstonden. Daarvan zijn er 

John Jochems
John is één van de mensen die zich vooral voor de 
jeugd heeft ingezet. Alle kleine voetballertjes leerden 
voetballen bij hem, en werden vooral ook gestimu-
leerd op positieve wijze om door te gaan, ook als het 
soms wat minder ging. Al die kinderen kennen hem 

nog veel. Maar de tijden veranderen: het bestaan is 
drukker geworden, er zijn vele mogelijkheden om de 
resterende vrije tijd te benutten, de samenleving in 
zijn algemeenheid is individueler dan voorheen en dat 
staat op gespannen voet met het verenigingsleven. Het 
is minder vanzelfsprekend dat mensen dag en nacht 
klaarstaan voor de voetbalclub. Er worden nieuwe ei-
sen gesteld aan de vereniging, met nieuwe taken die te 
maken hebben met maatschappelijke ontwikkelingen 
en wetgeving. En ook door (nieuwe) wensen en ver-
wachtingen van leden en ouders. Om daar met energie 
op in te spelen is ook voor Trekvogels een uitdaging. 
Trekvogels  bouwt op de leden, wordt gemaakt door 
de leden, en toont een voortdurend draaiende car-
rousel van voetbal- en andere activiteiten voor jong en 
oud, met het voetbal als verbindend middelpunt. Daar 
is veel inzet en voorbereiding voor nodig. Een tweetal 
actievelingen aan het woord:

nog steeds, ook al hebben ze zelf inmiddels kinderen. 
Over al die jeugdleden zitten nog heel veel foto’s en 
wedstrijdverslagen in het archief van John. Ruim 50 
jaar geleden kwam John naar Trekvogels. Hij heeft een 
relatie met Thea, wier vader dat in het begin alleen 
goed vond als hij stopte met voetballen bij Quick en 
naar Trekvogels zou komen. Zo is het begonnen, een 
leven met Trekvogels. Hij speelde indertijd in het 
eerste en het tweede elftal. “We speelden in de on-
derafdeling Nijmegen, werden in 1972 kampioen en 
promoveerden naar de vierde klasse van de KNVB”.
Als voetballer speelde John op de rechtsbuiten-posi-
tie, maar raakte geblesseerd tijdens een wedstrijd in 
Angeren waardoor hij niet meer op die positie kon 
spelen. Hij werd keeper van het tweede, wat hij tot 
zijn 35e jaar is gebleven. Daarna speelde hij een aantal 
jaren in het veteranenelftal. De derde helft was daar-
bij belangrijk. Intussen hadden John en Thea twee 
kinderen gekregen: Mirella en Mike, die beide gingen 
voetballen bij Trekvogels. Dochter Mirella was een se-
rieuze voetbalster. Zoon Mike wilde vooral lol maken 

met vriendjes. John vertelt over een uitwedstrijd met 
de D1 in Leuth. John als leider en Mike als een van de 
voetballertjes. Hij mistte een paar jongens, waaronder 
Mike. Ze bleken over het hek geklommen te zijn om 
appels te plukken in de boomgaard naast het voetbal-
veld. 
Onder meer door dochter Mirella werd John betrok-
ken bij het meisjesvoetbal. Het meisjesteam D was 
een goed elftal, werd jaar na jaar kampioen. Op een 
gegeven moment stopte zijn dochter, maar John is ook 
daarna jarenlang betrokken geweest bij het meisjes-
voetbal bij Trekvogels. 
John werd jeugdtrainer bij de F-jes, E-tjes, D-tjes, en 
keeperstrainer. De training van de jeugd is altijd op 
de woensdagmiddag. John werkte fulltime en maakte 
met de baas afspraken over de inzet van vrije da-
gen, zodat hij op deze middag op de Kwakkenberg 
kon zijn. In 1975 werd hij gevraagd in het bestuur te 
komen als penningmeester, want hij heeft een admi-
nistratieve achtergrond. John is dat 25 jaar gebleven, 
tot 2000. 
Als leider bij de F-jes maakte John iedere week een 
wedstrijdverslag, en een weekbericht. In het verslag 

kwamen alle spelers van het team aan bod, allemaal 
alleen maar met een positieve waardering. Later wer-
den die verslagen ook bij de meisjeselftallen gemaakt. 
Bij de verslagen werden steeds meer foto’s toege-
voegd, duizenden heeft hij er gemaakt. In zijn archief 
liggen nog steeds minstens twintig jaargangen met 
tekst en foto´s. 
Alle jongens en meisjes worden steeds bij naam ge-
noemd, honderden door de jaren heen. Met veel van 
hen heeft hij nog steeds contact. Vaak krijgen ze een 
felicitatie met hun verjaardag. Dat wordt steeds zeer 
op prijs gesteld, al zijn de “F-jes” van toen nu vaak al 
dertig. 
Wat zijn goede of opvallende spelers? John noemt 
eerst Kelle Roos, een hele goede keeper, die speelt 
nu in Engeland. En natuurlijk Frank Demouge. Op 
woensdagmiddag ging John na de training met de 
jongens overkoppen. Wedstrijdje doen, hoe lang je kon 
over koppen. Frank kon dat heel goed! De lijsten met 
wie het vaakst kon koppen heeft John bijgehouden, ze 
zitten nog steeds in zijn archief. Dat koppen duurde 
soms zo lang, dat ouders belden of het jong nog kwam 
eten. 
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Frank Demouge was in de D een hele goede speler. Hij 
wilde altijd vooruit. En als dat dan niet helemaal lukte 
ging hij zelf de bal achter halen en ging daarmee over 
het hele veld naar voren. Toen kwam er een proeftrai-
ning van NEC. Daarna was Frank weg bij Trekvogels. 
Dat was jammer, maar we waren ook wel trots dat hij 
(eerst bij NEC) profvoetballer werd. 
John was heel lang keeperstrainer, en leider van tal 
van elftallen. Vooral tot en met de D. Daarna werden 
de jongens vaak lastiger. Bij de meisjes was hij ook lei-
der van de meiden B1. Jongens die wat lastiger waren 
probeerde hij er bij te houden.  
De verhuizing van Orion was goed voor Trekvogels. 
Nu zijn we de enige club op de berg. De accommoda-
tie is daarmee ook sterk verbeterd. Vroeger moesten 
we trainen in het driehoekje. Naast voetballen heeft 
John -samen met anderen- veel voor de jeugd geor-
ganiseerd. Met Sinterklaas bij voorbeeld. Hij maakte 
voor iedere speler een gedicht. Ze konden allemaal 
fantastisch voetballen. En dan werden ze uitgenodigd 
bij Sinterklaas op het clubhuis. John verkleed als zwar-
te Piet (“dat kan nu niet meer”) kwam bij de kinderen 
thuis. Ze werden uitgenodigd bij de Sint in het club-
huis en kregen allemaal een zak snoep. 
John heeft altijd de kinderen positief gestimuleerd, al-
tijd positieve verhalen in weekbrief of van Sinterklaas. 
Dat is belangrijk, “want negatief, daar heb je niets 
aan”. Zo gaat John nu ook om met zijn kleinkinderen 
en achterkleinkinderen. Opa doet nog steeds mee. 
John is er trots op dat een jeugdtoernooi naar hem 
genoemd is. Het “John Jochems toernooi” heeft inmid-
dels een keer of elf plaats gevonden op de velden van 
Trekvogels. Ook bij andere clubs wordt hij hierdoor 
herkend. Indertijd heeft John ook een onderscheiding 
ontvangen: namens hare majesteit werd hij onder-
scheiden als lid in de orde van Oranje Nassau. 
Het overvolle archief van John gaat niet alleen over 
voetballen, maar verhaalt ook over de vele medailles 
van wandelmarsen die hij heeft gelopen. John liep ook 
33 keer de Vierdaagse van Nijmegen. 
Naast bosloop, zaalvoetbaltoernooi (met een beloning 

voor iedereen) werden er ook uitjes georganiseerd. Zo 
was er eens een toernooi in Parijs voor jeugdteams. 
Daar bleken grote prijzen te verdienen. Het beste team 
van Trekvogels werd tweede. John zorgde ook voor de 
“speler van de week”: die mocht dan de aftrap doen 
en tijdens de wedstrijd op de bank zitten, van het eer-
ste van de vrouwen of de heren. En natuurlijk kregen 
ze ook een zak snoep. 
Volgens John is Trekvogels een bijzonder club, omdat 
er van alles door elkaar loopt. Iedereen is gelijk en nie-
mand is meer dan een ander. “Vroeger was het meer 
een feestclub dan een voetbalclub. Het is nog steeds 
heel erg gezellig. Je wordt als vriend behandeld. Met 
de komst van steeds meer dames is het vaak één groot 
feest. Met disco en al. Een gezellige bende, zonder 
poespas. Maar ook met best aardig voetbal.”

Bart Jeuken
“Ga zitten mannen ”: gastvrij ontvangt Bart ons aan de 
grote tafel. Al sinds de jaren zestig is hij actief binnen 
de club. “Het zal in de jaren zestig zijn geweest dat 
ik in de A-jeugd ben begonnen. Ik voetbalde destijds 
samen  met Anton Nanning  en Geert de Kluis.  Harry 
van Meegen was de leider van het elftal. Toen al voer-
de het plezier bij mij de boventoon”. Bart en (in 2020 

overleden) Ben zijn broers, en begrippen binnen de 
Trekvogelsfamilie, Ben als de bestuurder van de twee 
en Bart de organisator, regelaar.
“Ben is jarenlang wedstrijdsecretaris geweest, be-
stuurlijk secretaris, voorzitter en archivaris. Tot 2008 
vormde Ben onder andere samen met Jo Michels het 
hoofdbestuur van Trekvogels. Zelf ben ik tot op de 
dag van vandaag actief bij de voetbalvereniging”, zegt 
Bart. 
Bart was de grote animator van het jaarlijkse carnaval 
bij de club. “Het clubhuis was steevast uitverkocht 
tijdens die dagen. Gezellige avonden waren het. Op 
zaterdagmiddag werd altijd het traditionele kindercar-
naval gehouden, goed georganiseerd”, vertelt Bart met 
trots. Geen bier maar limonade en niet roken. Roken 
en drinken lag trouwens wel vaak op gespannen 
voet met het voetbal binnen de club. Bart organiseert 
al meer dan vijfentwintig jaar de dweildag waarbij 
meerdere dweilorkesten het clubhuis opluisteren 
met vrolijke carnavalsmuziek. Bart is ook  jarenlang 
voorzitter geweest van de Kwakbergband (voorheen 
de Rukmussen) en huisorkest van de voetbalclub. 
Nog steeds repeteren de muzikanten van de Kwak-
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bergband elke woensdagavond  in het clubhuis van 
Trekvogels. De spaarkas met de bijbehorende spaar-
kasavonden, de Sinterklaasviering voor de jongste 
voetballers, de Kerstviering. ”Lang geleden”, stelt 
Bart, maar “Trekvogels is hierdoor wel meer dan een 
gewone voetbalclub”.  “Kenmerkend aan de club is de 
enorme saamhorigheid onder elkaar. De leden hebben 
veel voor elkaar over. Het is nog steeds goed toeven 
in het clubhuis en de tegenstander blijft dan ook vaak 
langer hangen omdat de sfeer hen daar goed bevalt”, 
volgens Bart.
Toch zijn er veel activiteiten verdwenen. Het is alle-
maal wat zakelijker geworden en het is tegenwoordig 
ook moeilijker om voldoende vrijwilligers te vinden 
die de club mee willen dragen. Het zal de tijd wel zijn. 
Druk, druk, druk. Dit neemt niet weg dat Bart trots is 
op Trekvogels. Hij verricht nog steeds allerlei hand- 
en spandiensten voor de vereniging. Bovendien is hij 
nog steeds leider van het eerste elftal (al meer dan 
acht jaar). “Ik hoop samen met het eerste elftal nog 
opnieuw te promoveren naar de tweede klasse”, aldus 
Bart. Trekvogels is een gezonde voetbalvereniging met 
gezond perspectief voor de komende jaren.

Bart Jeuken bij de 
Kwakbergband.
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Dit gezegde geldt zeker ook voor Trekvogels met 
inmiddels een bloeiende jeugdafdeling. Hieronder 
een beeld van de verschillende ontwikkelingen van de 
afgelopen decennia. En een impressie hoe kinderen en 
ouders nu tegen Trekvogels aankijken.  

Voetballen bij de jeugd van 
Trekvogels
Trekvogels bestaat 100 jaar, maar dat wil niet zeggen 

dat er van het begin af aan jeugdteams zijn geweest. 
De meeste clubs in Nederland zijn hiermee na de 
Tweede Wereldoorlog gestart. Zo ook in Nijmegen, 
waar Trekvogels een van de eerste verenigingen 
was met jeugdelftallen. Het ging aanvankelijk om de 
oudere jeugd vanaf 12 jaar. Met andere verenigingen 
in Nijmegen werd een onderlinge competitie afgespro-
ken. Omdat in het begin slechts enkele verenigingen 
meededen, speelde je soms meerdere keren per sei-
zoen tegen dezelfde tegenstander. Zo werd  onze (su-
per) vrijwilliger van nu, Henk Derksen, in 1954 lid van 
Trekvogels en speelde hij in het eerste C- elftal. Enkele 
jaren later was hij een gewaardeerde speler van Heren 
1. Langzamerhand is ook de jongere jeugd (< 15 jaar) 
in teamverband gaan voetballen. De KNVB startte met 
een heuse jeugdcompetitie. Vanaf het begin heeft Trek-
vogels hieraan meegedaan. Op dit moment spelen 35 
jeugdteams in de KNVB competitie 2021-2022.  

Steeds meer meisjesvoetbal 
Een aanzienlijk deel van de jeugd bestaat inmiddels 
uit meisjes, waarbij het enthousiasme om te voetballen 
alleen maar lijkt toe te nemen. Er zijn 5 jeugdteams 
met uitsluitend meisjes, maar er spelen sinds enkele 
jaren ook steeds meer meisjes mee tussen de jongens 
in elftallen uit de jongenscompetitie. Meisjes in de pu-
pillencategorie tot een leeftijd van 11 tot 12 jaar spelen 
doorgaans ook in gemengde teams. Met 5 vrouwen 
teams bij de senioren geldt voor de jeugd natuurlijk:
 “goed voorbeeld doet goed volgen”. 

7. Wie de jeugd heeft … 

2017, Dana van de 
Graaf (Jo15-2).

2016, Training door Voetbalacademie. 
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Vriendschap
Vriendschappen, die ontstaan zijn in de jeugd, zien 
we bij onze jongens, die nu nog bij Trekvogels voet-
ballen. Denk hierbij aan spelers uit Heren 1 en 2, zoals 
Sander Geerts, Koen Lensen, Stijn ter Welle en Tijs van 
Kemenade, maar ook de teams Zondag 6 of Zaterdag 
3 en 4 kenmerken zich door hechte vriendschappen, 
waarvoor het samen voetballen belangrijker is dan de 
stand in de competitie. 
 
Het begint op woensdagmiddag
Uniek bij Trekvogels zijn al jaar en dag de trainingen 
voor spelers tot 12 jaar op woensdagmiddagen. John 
Jochems was hier een van de initiatiefnemers, die er 
een vrije middag voor opnam. Sjaak Hermens, Jo van 
Beek en enkele ouders ondersteunden hem. Omdat 
het aantal spelertjes in deze leeftijd de laatste 15 jaren 
sterk is toegenomen en meer structuur in de trainin-
gen vereist was is voor een andere opzet gekozen.  

Sinds enkele jaren lopen op woensdagmiddag onge-
veer 15 studenten van de ROC studierichting Sport 
en Bewegen, stage bij onze vereniging en verzorgen 
onder leiding van een  ROC docent en een middag-
coördinator van Trekvogels de trainingen voor deze 
groep jonge Trekvogelspelers. Je eerste kennismaking 
met Trekvogels begint  voor deze jonge spelers op de 
woensdagmiddag. Eerst op proef trainen, daarna lid 
worden en competitie gaan spelen op de zaterdagoch-
tend. 

Sinterklaas en kerstdiner
Door de jaren heen kent het jeugdvoetbal bij Trek-
vogels naast het trainen en spelen van wedstrijden 
verschillende nevenactiviteiten, die wisselden in po-
pulariteit. Zo was er eind vorige eeuw het kindercar-
naval op zaterdag, dat met een dalende belangstelling 
kampte en nu niet meer wordt georganiseerd. Voor de 
kleinste jeugd blijft Sinterklaas elk jaar komen en is er 

een Kerstdiner. Op net gedekte tafels wordt met frites, 
kroketten, groenten en een heus glas kinderchampag-
ne een heerlijke maaltijd geserveerd. Tijdens het eten 
is John Jochems de entertainer met een quiz, en met 
prijsjes natuurlijk, of er is optreden met muziek en 
zang.  

Magie met schaken 
Ook de winterstopactiviteiten voor de jeugd waren 
zeer bekend: een speurtocht naar Hoogte 80, een hard-
loopwedstrijd, kinderbingo, zaalvoetbal en als een van 
de hoogtepunten, op zaterdagochtend schaken met 
Jaap Houben, die destijds in Heren 1 speelde. Vooral 
het simultaan spelen tegen Jaap was zeer in trek en in 
het bijzonder als hij blind speelde tegen 25 tegenstan-
ders. Er waren jaren dat hij al die wedstrijden won en 
werd hij door sommige spelertjes verdacht van een 
Hans Klok-achtige magie. Die horen we nog roepen: 
Hoe kan dit nou!!

Samen op jeugdkamp
In deze opsomming mogen de jeugdkampen niet ont-
breken. Ze waren zowel beroemd als berucht.
Deze kampen zijn gestart naar aanleiding van het 50 
jarig bestaan van Trekvogels. Vaste vrijwilligers in 
die tijd waren Jo de Haan (slaapkamerwacht) en Jo 
van Beek (opper corvee-meester) naast de ouders die 
meehielpen om het kamp tot een succes te maken. Het 
was intensief; vrijdags na school vertrekken, een heel 
weekend allerlei activiteiten, zoals behendigheidsspel-
letjes, een speurtocht, touwtrekken en een voetbaltoer-
nooi, om dan zondag om 6 uur ‘s-avonds doodver-
moeid bij het clubhuis aan te komen. Het succes van 
het kamp was mede te danken aan de basisopzet van 
vaste teams, die samengesteld waren uit spelers van 
zowel de oudste, midden jeugd en enkele spelers uit 
de categorie van E-tjes  en F-jes. Het devies was samen 
optrekken tijdens het gehele weekend, samen aan tafel 
en elkaar helpen in alle onderdelen. Op het einde van 
de speurtocht zaten de jonkies vaak op de schouders 

2017, training 
voetbalacademie.
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van de A-B spelers, omdat het geen gemakkelijke toch-
ten waren en je wilde als team op tijd finishen. Op het 
einde van het kampweekend was er altijd een leuke 
prijs voor het winnende team. Omdat de laatste jaren 
schoolactiviteiten voor de zomervakantie (sportda-
gen, musicals, en schoolkampen) in omvang sterk zijn 
toegenomen, is de animo voor nog een voetbalkamp 
in deze periode afgenomen en is het kamp vervangen 
voor een dagje naar pretpark Slagharen in Hellen-
doorn voor alleen de jongste pupillen. 

Techniek centraal bij Voetbalacademie
Nevenactiviteiten voor de jeugd zijn voor Trekvo-
gels altijd belangrijk geweest. Dat zal ook blijven. 
De moderne tijd vereist wel dat de focus weer meer 
bij het voetballen komt te liggen. “Voetballen” in al 
zijn facetten wordt tegenwoordig vaker gezien als  
een “product”, dat  “geconsumeerd“ wordt. Hierop 

inspelend is bij Trekvogels in 2011 de voetbalacademie 
opgericht. De initiatiefnemers hiertoe, Arno van Suilen 
en Ferry van Merriënboer, hebben met de Voetbalaca-
demie een plan opgesteld, dat  als doel heeft om door 
het geven van gerichte techniektrainingen, de indivi-
duele technische vaardigheden van onze jeugdspelers 
te vergroten. Alle jeugdspelers, jongens en meisjes 
krijgen hiervoor een uitnodiging. De trainingen zijn op 
het veld en in de zaal gegeven door eigen trainers van 
onze club. Ook kunnen trainers van buiten worden 
gevraagd. Het samenwerkingsconvenant met NEC 
voorziet hierin. Willen en kunnen jeugdspelers op een 
hoger niveau gaan trainen en spelen, dan kan een plek 
bij NEC een mogelijkheid zijn. Je blijft in Nijmegen 
actief en bij tegenvallende verwachtingen kan altijd 
zonder gezichtsverlies teruggekeerd worden bij Trek-
vogels. De Voetbalacademie heeft er de laatste jaren 
voor gezorgd dat onze eerste en tweede jeugdteams 

in iedere leeftijdscategorie hoger zijn gaan spelen in 
de KNVB competitie. Hiervan zien we ook de eerste 
positieve effecten van doorstroming naar de selecties 
bij de senioren. Zo komen  ‘met plezier voetballen’ en 
‘het hebben van een serieuze hobby’ dichter bij elkaar.   

Toernooien 
Vele jeugdspelers bewaren goede herinneringen aan 
de verschillende toernooien waaraan ze als team 
hebben deelgenomen; het eigen John Jochems toernooi 
en het Tibo-toernooi (Trekvogels Invitatietoernooi 
basisscholen Nijmegen-Oost) met kinderen van de 
verschillende basisscholen in Nijmegen –Oost. Daar-
naast ook toernooien verder weg, zoals in het geliefde 
Heerenveen of zelfs in het buitenland, waar verschil-
lende keren meerdaagse toernooien zijn bezocht in 
Duitsland (bij onze zustervereniging SV Hillmicke, of 

in Keulen) en verder in België en in Zwitserland.   

Bekende jeugdspelers
Er zijn uit de jeugd van Trekvogels verschillende spe-
lers professioneel gaan voetballen. Een van de eersten 
was Frank Demouge. Hij speelde bij de profs van 
NEC, Willem II en FC Utrecht (jaren 2000-2010). John 
Jochems was destijds zijn trainer en ontdekker. 
In 2008 interviewde het ledenblad van Trekvogels 
Frank Demouge (1982). Frank bij de jeugd van Trek-
vogels begonnen, was toen 26 jaar en ‘hot’. Hij speelde 
bij Willem II en had al 11 keer gescoord in de eredivi-
sie. 

2016, John Jochems 
toernooi.

2018, Stan Vromen 
(Trekvogels Jo15-1), 
overgestapt naar 
NEC.

7. Wie de jeugd heeft ...
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4 Maal, doorgebroken jeugdspe-
lers van Trekvogels
Dylan Hopman 
die nu bij PSV voetbalt en in augustus 2019 onder toe-
ziend oog van Ernest Faber, vrienden en familie zijn 
eerste profcontract tekent. “Deze dag is heel mooi. Dit 
is een mooie stap en hopelijk het begin van een hele 
mooie carrière.”. 

Alissa Perenboom 
in 2020 als 14-jarig meisje naar Feyenoord vertrokken 
en speelt daar nu bij Mo16

Toekomst voor bloeiende jeugdafdeling
Met honderd jaar Trekvogels kan gerust gezegd 
worden dat zich bij onze vereniging een gezonde en 
bloeiende jeugdafdeling heeft ontwikkeld. 
Ongeveer de helft van onze leden bestaat uit jeugd-
spelers. Het succes bij de jeugd wordt mede gedragen 
door de enthousiaste inzet van vele ouders, trainers, 
leiders en overige vrijwilligers. Naar de toekomst toe 
is het hebben van voldoende vrijwilligers cruciaal om 
het huidige niveau bij de jeugd te kunnen handhaven. 
Belangrijk daarbij is ook te zorgen voor een goede 
aansluiting en doorstroming naar de senioren, bij de 
vrouwen en herenselectieteams.
Zeker nu voor de jeugd sporten, en dus ook voetbal-
len, steeds belangrijker wordt: als een onderdeel van 
een sociale en gezonde levenswijze. Een levensstijl, 
waarbij voldoende beweging, goede voeding en ge-
zonde sociale kontakten in elkaars verlengde liggen. Wanneer speelde jij bij Trekvogels?

Van mijn vijfde tot mijn tiende. John Jochems was toen 
een van mijn trainers. Ik heb hier aan de basis van mijn 
techniek gewerkt. Daarna ben ik naar C1 van NEC 
gegaan.
Hoe is het daarna gegaan?
Die overstap naar NEC was wel spannend. Ik ging daar 
in mijn eentje naar toe. Ik was relatief klein en speelde 
met grote jongens. Ik heb daar geleerd tactisch te spelen: 
dus snel de bal spelen en weer positie kiezen. Op mijn 
negentiende debuteerde ik bij NEC.  Daarna speelde ik bij 
eerste divsieclubs Eindhoven en Den Bosch en nu sinds 
twee jaar bij Willem II.
Hoe word je een profvoetballer?
Je moet natuurlijk een goede techniek hebben en dat je 
heel goed je best doet. In de jeugd was ik heel fanatiek, 
trainde veel en lang. Er hoort ook geluk bij. Goed spelen 
als de scout langs de kant staat. Maar vooral ook plezier 
in het spel houden.
Zien we je nog terug bij Trekvogels?
Ik kom zeker weer eens kijken, misschien bij het John 
Jochems toernooi, maar dat hangt ook af of ik wedstrijden 
van Willem II heb.

2008, Frank De-
mouge, speler van 
Willem II.

Frank Demouge: 
veel trainen en portie geluk

Kelle Roos 
was een van de jeugdkeepers bij Trekvogels, keept nu 
bij Derby County in Engeland. Een paar jaar geleden is 
Dylan Hopman uit de D-jeugd overgestapt naar PSV. 

Jeva Walk
Jeva Walk is twee jaar geleden vol met ambitie vanuit 
de Trekvogels jeugd overgegaan naar de voetbalop-
leiding bij PEC Zwolle. Daar speelt zij nu op 17 jarige 
leeftijd voor het eerst bij de Vrouwen van PEC in de 
eredivisie van Nederland.  

Bekende, niet doorgebroken, Vogels
Op  niet-voetbalgebied brengen we onder andere 
Frans Timmermans (vice voorzitter Europese Com-
missie en ergens tussen 1980 en 1984 lid geweest, foto 
hieronder), Hubert Bruls (burgermeester Nijmegen, 
zie zijn voorwoord) en Pieter Derks (cabaretier en co-
lumnist, actief bij het achtste, zie pagina 55 ) in beeld.

7. Wie de jeugd heeft ...
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‘’Shirt en naam van Trekvogels 
zijn mooi’’,
dat is een van de reacties van de spelers van jongensteam 
9-3 op de vraag waarom ze bij Trekvogels zijn gekomen. We 
spreken Maxime, Joep, Joachim en Sil en hun ouders waar-
om ze bij Trekvogels zijn gekomen. 
‘’Ik kon komen oefenen en heb meteen 4 goals gemaakt. Ik 
ben ook bij Orion gaan kijken maar daar was het terrein 
veel te groot. Het is leuker bij Trekvogels. Mijn vriendjes 
spelen ook bij Trekvogels. Eén is gestopt omdat hij steeds 
een bal tegen zijn hoofd kreeg. we mogen ook op de grote-
re goals schieten op de training. We oefenen verschillende 
dingen en, het leukst, spelen aan het eind altijd partijtje.” 

Laagdrempelig 
De ouders, Nienke, Mathieu en Dimitri, vullen aan. 
Trekvogels is knus, overzichtelijk, laagdrempelig. Je kind, 
en ook de ouders, worden vriendelijk en enthousiast door 
iemand van de jeugdcommissie ontvangen en geïnfor-
meerd. De kinderen kunnen een aantal malen mee komen 
trainen om te kijken of de club hen bevalt. De trainers 
zijn steeds dezelfde, de sfeer is leuk en er lopen mensen 

Spelers en ouders 
van jongensteam 
Jo9-3.

van divers pluimage, Trekvogels is een doorsnee van aller-
lei mensen, een gemengde club.

Plezier in en buiten het veld 
Ouders en kinderen vinden dat kinderen leuk met el-
kaar omgaan, wat ook nadrukkelijk gestimuleerd wordt. 
Sportief-zijn staat hoog in het vaandel. Het is leuk om te 
winnen, maar plezier-maken is het leukst. Het is fijn als 
iemand naast je in het veld een bal naar je passt! En enke-
len hebben ook al nieuwe vrienden bij Trekvogels gemaakt. 
Soms gaan de kinderen ook wel op zondag naar andere 
teams van Trekvogels kijken: “Het zou mooi zijn als we zo 
goed worden dat we daar ook kunnen gaan spelen als we 
groter zijn! En misschien word ik wel profvoetballer: dat 
zou nog mooier zijn!”

Meer hobby’s dan voetbal 
In deze voor kinderen drukke tijden is er naast voetbal veel 
meer te doen. Enkele kinderen hebben nóg een sport waar 
ze op zitten, ook muziekles is populair. Gelukkig zijn de 
zwemlessen achter de rug. Natuurlijk wordt er ook nog op 
pleintjes gevoetbald, want daar leer je veel van. 

Respectvol en sportief: ook in de toekomst 
Op de vraag aan de ouders wat zij Trekvogels toewensen 
in de volgende 100 jaar krijgen we allereerst de felicitaties 
voor de eerste 100 jaar. Het is van groot belang dat de 
club een respectvolle en sportieve omgang met elkaar blijft 
uitstralen. Dat is nu zeker zo, en dat merken de kinderen 
ook. De individuele, met name sociale, ontwikkeling van 
de kinderen in de brede zin van het woord staat centraal 
in het jeugdvoetbal bij Trekvogels, en is belangrijker dan 
een teamresultaat. Trekvogels moet een laagdrempelige, 
benaderbare club met een grote diversiteit van mensen 
blijven. De gerichtheid op de betrokkenheid van de ouders 
is zeer positief en moet blijven, waarbij zeker een verzoek 
aan ouders om een vrijwillige bijdrage aan het reilen en 
zeilen van de voetballertjes op zijn plaats is. Een mooie 
doelstelling voor de volgende eeuw!

Heren senioren:
Zaterdag  7 teams
Zondag  10
Zaal   1
35+    2
Totaal:   20 teams

Jeugd Jongens:
Jo19    4 teams
Jo17    1
Jo16    1
Jo15    3
Jo13    3
Jo12    2
Jo11    4
Jo10    4
Jo9    4
Jo8    3
Jo7    1
Totaal:  30 teams

Aantal Leden:
Mannen Sen. Zat/Zon 341
Vrouwen Sen. Zon. 103
Vrouwen Vrijdag 30+     28
Mannen Vrijdag 35+   21
Zaalvoetbal M/Vr.   27
Jeugd spelers man 375
Jeugd spelers vrouw   83

Totaal spelende leden  978
Niet spelende leden 232
Totaal leden:  1210

Teams en Leden 2022
Vrouwen senioren:
Zaterdag 0 teams
Zondag  5
30+    3
Zaal   1
Totaal:   9 teams

Jeugd Meisjes:
Mo19-  1 teams
Mo17-  1
Mo15-  1
Mo13-  1
Mo11  1
Totaal   5 teams

Totaal teams:  64 teams

Teams Leden
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